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primary Jeffrey Edward Epstein b 1953 has one brother Mark, mother, Paula. Member of the Trilateral Commission and CFR. He 
was born in Brooklyn graduated from Lafayette High School in 1969. Attended Cooper Union two years for physics. 1974-
1975 JE taught Dalton School (sexually abused minors while a teacher?) and N.Y.U. Was a private tutor for a Dalton 
student, the son of Bear Stearns CEO ALAN ‘ACE’ GREENBERG brought him on as money manager in 1976  and JE 
worked at Bear Stearns where he met LES WEXNER and became his money manager. Was at BS for six years until 1981 he 
left under mysterious circumstances surrounding an insider trading issue during merger talks between Seagrams and St. 
Joe Mineral. It appears JE was unhappy with Bear Stearns management after being fined for making an improper loan and 
losing his chance to be partner but prosecuting attorneys hint at something more sinister. After leaving Bear Stearns 
Epstein started International Assets Group Inc. (I.A.G.) out of his apartment on East 66th St in1982. Also in 1982, MICHAEL 
STROLL, the former head of Williams Electronics Inc., filed against Epstein that shows I.A.G. received an investment from 
Stroll of $450,000, which Epstein put into oil. Stroll was never re-paid and lost the suit (Michael R. Stroll v. Jeffrey Epstein ). 
Epstein claimed the money was for a horse he’d bought from Stroll. In the early 80’s JE met STEVEN HOFFENBERG in 
London. In 1987 Hoffenberg and Epstein partnered up. One of Epstein’s first assignments for Hoffenberg was to 
mastermind doomed bids to take over Pan American World Airways in 1987 and Emery Air Freight Corp. in 1988.  He 
sued the man who in 1990 sold him his multimillion-dollar Palm Beach home over a dispute about less than $16,000 in 
furnishings. In 1991, Wexner made Epstein trustee of the Ohio Higher Education Trust, a philanthropic fund endowed with 
$230 million. Epstein also served as a trustee of the Wexner Foundation and Wexner Heritage Foundation, charities that 
support Jewish causes in Israel and North America. Bought a plane in 1991 a Hawker and then later a Gulfstream along 
with a Boeing 727 (N908JE) plus a helicopter.  In 1992 Office of Foreign Missions ("OFM") let a building it at 34 East 69th 
Street it had seized from Iran to JE. He stayed there until 1996 before he vacated and sublet the apartment illegally for a 
profit. He claims he was told by ROBERT MASSEY (OFM) he had permission. Through XENOPHON A. GALINAS  the case 
goes to court In 1996 JE moved out of the rented E 69th St. home and began subleasing it to IVAN S. FISHER at 
$5k/month profit, the feds sued him (US v. Jeffrey E. Epstein, Ivan S. Fisher, et al). In 1993 he bought Zorro Ranch in New 
Mexico from BRUCE KING with Zorro Development Corp. Epstein met Clinton as early as 1995, when he paid tens of 
thousands of dollars to join him at an intimate fund-raising dinner in Palm Beach. But from all appearances, they did not 
become close friends until after Clinton left the Oval Office and moved to New York. In 1995 joined board of Rockefeller 
University with Kissinger’s wife. Sometime in 1998-1999 he bought the island of Little St. James. In 2000 he purchased 34 
foot JVC Powerboat. Jan 5 2001 he filed a claim in civil court to lower the tax on his NM property (Zorro Trust vs The 
County of Santa Fe). Traveled in 2001 with PRINCE ANDREW to Thailand. In 2003 donated $30 million to Harvard 
University science research and made a bid to buy NY Magazine . In 2004 he financed a relaunch of Radar.com. In 2004 he 
bid on residential estate at 513 N. Country Road in Palm Beach but was outbid by DONALD TRUMP. In 2004 JE, d/b/a 
Financial Trust Co of St. Thomas, VI, sues Citibank. (Financial Trust Company, Inc. and Jeffrey E. Epstein v. Citibank, N.A. et 
al ). In March 2005 Palm Beach Police first start investigating Epstein based on a call from an upset parent. The 
investigation ultimately led to the execution of a search warrant in October 2005. In 2006, the PB police alerted the FBI 
who began to investigate JE. Spring 2007 Epstein’s lawyers request a “global" solution and begin to negotiate JE’s Non-
Prosecution agreement (NPA). The NPA guarantees that the federal government will not prosecute him. The NPA also 
grants immunity to all JE’s alleged co-conspirators. In exchange, JE must consent to allow his forty or so underage victims 
(who have all been acknowledged as victims by the US gov’t) to seek claims for damages from Epstein just as if, in fact, he 
had been tried and convicted in federal court. Additionally, the NPA said JE must offer to pay all plaintiff’s attorney’s fees 
but must be allowed to choose which attorneys the plaintiffs will use. Plaintiffs are allowed to use non-JE lawyers but then 
they must cover the cost themselves. On April 14 2008 the law firm Herman and Mermelstein filed the first civil action 
against Epstein on behalf of one of its seven clients who were molested by Epstein. JE enters a guilty plea for one count of 
‘procuring a minor for prostitution’ and ‘soliciting prostitution’. He begins serving his sentence on July 1 2008. JE registers 
as a Level 3 sex offender. He served 13 months of an 18-month state sentence in a vacant wing at the Palm Beach County 
Stockade where he is allowed to go to “work” from 8am-8pm 6 days/week. This is followed by house arrest. August 12 
2008, attorney BRADLEY J. EDWARDS files a civil suit on behalf of Jane Doe which includes a RICO count alleging Epstein 
ran a criminal conspiracy to procure young girls for him and his friends to sexually abuse. Over the next year and a half, 
more than 20 other civil actions were filed against Epstein. In addition, JE settled with 15 other underage girls before their 
cases came to court. In 2008, his company, Zorro Trust, won over $29 million in the Oklahoma state lottery. He was 
deposed on May 7 2009 for Jane Doe II (Dianya Nida) v. Epstein and Kellen and defense lawyers had access to his NPA. 
He was deposed on October 8 2009 (for B.B. v. Epstein) He was deposed on Feb 17 2010. On March 8 and 9 2010 he was 
deposed again for a lawsuit he filed against BRADLEY J. EDWARDS and SCOTT ROTHSTEIN. He was deposed again on 
April 14 2010. He completed his sentence on July 21 2010. JE trades his time between Paris; Palm Beach, Florida; rural 
New Mexico; and the U.S. Virgin Islands. Residences: 301 E 66th St  & 9 East 71st Street , 49 Zorro Ranch Road  Stanley 
New Mexico 358 El Brillo Way, Palm Beach, 22 Avenue Foch, Paris        Business Addresses: 457 Madison Ave 4th Floor 
10027 6100 Red Hook Quarter B3, St. Thomas Virgin Islands     14 Wall Street                         8000 Walton Parkway New 
Albany OH                        SNN 090443348

Ghislaine Noelle Maxwell b 1961 is a British socialite and the youngest child of publisher Robert Maxwell.  is 
the daughter of the late, Elisabeth “Betty” Maxwell (nee Meynard) and Robert Maxwell. Long time friend/partner 
of JE and alleged co-conspirator. Graduated Oxford 1984 she is fluent in several languages. Certified helicopter 
pilot and deep sea diver. Her father died 5 Nov 1991 and it was rumored she was destitute. she moved to NYC 
in 1992 where she met Epstein. According to defense attorneys, she was intimately involved in all of JE’s crimes. 
She herself seemed addicted or obsessed with having sex with young girls. She had been helping JE scout and 
procure girls since the mid nineties. It is alleged that JE and BILL CLINTON met through who is friends with 
Clinton’s assistant, DOUG BANDS. She made a public statement about the accusations against her saying it was 
‘all lies’. In response, Virginia Roberts Guiffre sued her for defamation and the suit is still ongoing. Ghislaine was 
first served for deposition Sep 21 2009 but failed to appear. At the time she was represented by Brett Jaffe of 
the firm Cohen and Gresser Her deposition was rescheduled for June 30, 2010 but the day before she was due 
to appear, Maxwell’s lawyer told the defense that Maxwell, who is a UK citizen, was flying to England to attend to 
her mother who had become ill and she had no intention of returning to the US. But, on on July 31, 2010 she 
was captured in a photograph taken for OK magazine while attending CHELSEA CLINTON’s wedding in 
Rhinebeck NY. In 2013 pledged to support Clinton Global Initiative with her foundation, the Terra Mar Project. 
She is the president and founder of The TerraMar Project (TMP), a web-based non-profit organized to protect 
the ocean commons by empowering a global community of ocean citizens. In addition to promoting awareness 
and responsibility for the high seas, TMP collaborates with stakeholders to make the oceans part of the 2015 
United Nations Sustainable Development Goals. TMP publishes an online daily newspaper called “The Daily 
Catch” which aggregates the best marine and water news from around the world.Miss Maxwell is also the 
President of the global consulting firm Ellmax where she has led a number of  private equity deals. She holds a 
B.A. – M.A. from Oxford University. She is a licensed helicopter pilot, certified EMT, and a Deepworker 
submersible pilot.

Jean-Luc Brunel (JLB) JE co-conspirator-brother ARNAUD BRUNEL. In1976 
JLB began his career in Paris working at Karin Models.  Later,  Brunel 
purchased it from the original owner. In 2005 Karin Models of America 
became MC2 Model Management in New York and Miami. Models Aline 
Weber and Ginta Lapina have gone on to successful modeling careers. Also 
Rebecca Romign-Stamos and Estella Warren. In 1988, 60 Minutes interviewed 
over a dozen models who said they had been sexually assaulted by Karin’s 
Paris agency owner Jean-Luc Brunel and fellow agent Claude Haddad (Dec. 
18, 1988, American Models in Paris featuring Claude Haddad and Jeanluc 
Brunelle).  In 1988, when powerhouse agency Next opened its doors, Brunel 
then went on to take part in the launch of Next Model Management and 
remained a partner in the company until April 1995 when he established 
Karin Models in New York and Miami. He also "discovered" Christy Turlington 
when she was 14. The 2001 book, “Bad and Beautiful: Inside the Dazzling and 
Deadly World of Supermodels”, by Ian Halperin, in Chapter 26, called 
Straight, No Chaser, goes into great detail about the 60 Minutes interview and 
Brunel's horrible activities, as well as those of Claude Haddad. In 2005 Brunel 
received $1 million line of credit from Epstein to establish the modeling 
agency MC2 along with JEFFREY FULLER. Brunel is a French citizen but lives 
mostly in the US to avoid paying taxes. He avoided all summons to appear in 
court. Brunel visited Epstein on approximately 67 occasions while Epstein was 
in jail. In 2010, the Daily Beast reported a complaint filed by an alleged victim 
to the U.S. District Court for the Southern District of Florida stating that Jeffery 
Epstein, Jean-Luc Brunel and several others “deliberately engaged in a 
pattern of racketeering that involved luring minor children through MC2, 
mostly girls under the age of 17, to engage in sexual play for money.”              
Scouting I International Co. filed in the State of Florida is no longer active. This 
corporate entity was filed January 13, 2011. Because no criminal charges 
were ever filed by any of his accusers, and because the industry has a short 
memory Brunel has been free to continue as he pleases. In 2015 JLB filed a 
lawsuit against JE for damages to his reputation that hurt his business (Brunel 
vs Epstein)  Residence: 1674 Alton Road Miami Beach, FL          Today, Mr. 
Brunel owns an 85 percent stake in New York/Miami/Tel Aviv-based agency 
MC2, a mid-list agency with worldwide branches that have or represent 
models such as Ginta Lapina, Liu Dan, Sessilee Lopez, Anastasia Lagune, Eve 
Doll and Alina Olegnova.

Robert Maxwell  b 1923 d 1991 (media mogul, British PM, polymath) born Jan Ludvik 
Binyamin Hoch from Czechoslovakia. A/k/a: Ian Robert Maxwell,  Jan Ludwig Hoch, Captain 
Maxwell, Wallace Chesterton, Enian Robert Maxwell, IS-R and GE. A despot in his private 
domain, belittling his wife and lashing his children with tongue and belt. He flees mainland 
Europe to escape the Nazi's and in May 1940 he arrives in Liverpool by way of a ship from 
Marseille. Met his future wife in Paris in 1944 and changed his name before he got married. 
Fought in the war and was made captain in 1945 and was awarded the Military Cross for 
bravery. In 1947 at the end of the war he was in Berlin.  After the war, he was financed by 
Hambro’s Bank London. According to Robert Hallandale in a 1954 FBI interview, Maxwell’s 
contact with Herr Springer of Heidelberg from a well known publishing family provided 
entry into publishing business. In May 1951 he bought Butterworth’s and changed its name 
to Pergamon Press a scientific journal with a German bent. Controlled companies Lange 
Maxwell & Springer Inc and Simpkin Marshall. He leases Headington Heill Hall in 1959. In 
1964 he was elected to Parliament. In 1968 he and Rupert Murdoch battled over News of 
the World and The Sun Maxwell lost both. In 1969 he attempts a partnership with Saul 
Sternberg of Leasco who leased computers but Leasco was nervous about Pergamon 
finances and a Board of Trade inquiry was launched and Price Waterhouse began an audit. 
In February 1981 he took over British Printing and Communications Corporation (BPCC), In 
1984 he takes over Daily Mirror and Sunday Mirror. In 1987 bought Macmillan Publishers 
and changes BPCC to MCC (Maxwell Communications Corporation) In 1991 he makes a bid 
for Daily News. March 1991 he sells Pergamon for $500 million. In July 1991 when he was 
68 Maxwell disappears off the Canary Islands having capsized off his yacht The Lady 
Ghislaine. The circumstances of his death remain a mystery. He was buried in Israel. During 
Conchita Sarnoff's investigation a former Mossad agent suggests to her that the Mossad 
killed Maxwell. In November 1991 auditors discovered that about $ 670 million was missing 
from the Maxwell companies' pension funds. All but some $ 50 million were recovered, 
mostly through settlements among the funds and Maxwell companies, their auditors and 
financial advisers, including Lehman Brothers, Goldman, Sachs, and Coopers & Lybrand, the 
very same financial institutions that later came to the brother’s rescue. In 1995 a trial is held 
for his sons Ian and Kevin Maxwell liable for the pension funds of thousands of employees 
that he had illegally used as security against other businesses. In 1996, after an eight months 
trial, Kevin and Ian Maxwell were acquitted on charges of fraud. Three financial institutions: 
Lehman Brothers, Goldman Sachs, and Coopers & Lybrand, interceded on their behalf in an 
effort to rescue them and their partner, the American financial advisor, Larry Trachtenberg. 
Maxwell bought the famous Lady Ghislaine  yacht from the brother of Adnan Khashoggi, 
the well- known international arms dealer.

Leslie H. “Les” Wexner b 1937 (close friend & mentor to JE who managed Wexner’s money) Wexner 
was born to Russian Jewish immigrants in Dayton, Ohio. Wexner wanted to study architecture, but he 
bowed to his father's wishes and majored in business administration at Ohio State University. In 1963, 
Wexner was loaned $5,000 from his aunt to start The Limited, so named because the store focused on a 
limited amount of merchandise that turned over quickly and had a higher profit margin, unlike his 
parent's store. In the late sixties he found a mentor, A. Alfred Taubman, a Detroit real estate baron. 
Over the years he built a retailing and marketing conglomerate, which currently includes: Victoria's 
Secret, Bath & Body Works, Henri Bendel, Lane Bryant, Abercrombie & Fitch, Lerner New York, The 
Limited Too The Limited, and Express. All through the years, Wexner has sought to create strong 
emotional ties between workers and management. Around corporate headquarters he is known to one 
and all as ''Les.'' In the company lexicon, employees are ''associates.'' Wexner takes paternalistic pride in 
having given them ''the opportunity to succeed.'' There is much talk of teamwork, of the importance of 
maintaining a family atmosphere, of bonding. Some critics say The Limited is more a corporate cult than 
a culture, that conformity is as important as creativity. ''It's an enveloping world,'' says a buyer for another 
chain, who resisted The Limited's efforts to recruit her. ''If you sign up, you're owned. A lot of those 
people are like Moonies.’' Has a relationship with Ariel Sharon and does business in Israel. Is a major 
philanthropist and many contributions, like a program to train Jewish leaders, have been made through 
the Wexner Foundation. In 1978, Wexner bought Mast Industries to tap its Far East savvy.  In January 
1978, The Limited borrowed $30.9 million to acquire Mast Industries, its global production arm; at the 
same time, the company installed a computer network and built a vast distribution center in Columbus. 
When sales suddenly slumped, inventories piled up and the cash flow slowed dramatically. Wexner 
halted his expansion program and tightened operations. By January 1981, long-term debt was whittled 
down to $16.6 million.Limited Inc. Chairman Leslie Wexner sold a big block of stock in March. At least, it 
would seem like a big block to most people. Wexner sold 314,900 Limited shares on March 5 for $48.48 
each, or $15.3 million. But for Wexner, that's a minor portfolio adjustment. He still holds 49.54 million 
shares worth $2.1 billion at $41 7/8 Friday. So Wexner's $15.3 million stock sale is the same as someone 
with a net worth of $100,000 selling $738 worth of stock-about 17 1/2 shares of Limited, for example. 
Another seller: Martin Trust, chief of Limited's highly regarded overseas clothes-buying wing, sold 
200,000 shares in March for $45.95 each, or $9.2 million. He holds 4.76 million shares worth $199 
millionWexner has owned the mid-18th century Foxcote House in Warwickshire, England, since 1997.  
Allegedly fired JE in 2005 after start of PB investigation and replaced him with DENNIS HERSCH. Ties to 
the mob and to the murder of Arthur Shapiro in 1985. Has a younger sister, Susan. On January 23, 1993, 
Wexner, then 55 years of age, married Abigail S. Koppel, 31, a lawyer. They have four  ⊱  Harry, Hannah, 
David, and Sarah. Residence New Albany, Ohio.

victims/proc
urers

Virginia Louise Roberts Giuffre JE victim. Was sexually abused at 13 by 67 year old man named Ron Eppinger (who 
knows JE) who she stayed with for 6 months. At 14 years old she had a part time job at Mar-a-Lago in 1999 (her father, Sky 
William Roberts was a maintenance manager there) when Ghislaine Maxwell recruited her to work for Epstein. Roberts 
lived as JE's ‘sex slave’ until 2002 when she fled and eventually settled in Australia. Says GM and JE had sex with her on 
her 16th birthday. After getting married and having no contact with JE or his posse for years, in 2007 she was contacted by 
JE’s people about the Palm Beach Police investigation. She told JE she would keep quiet about JE and she did so. On 
September 3 2008, while living in Australia, she received her victim notification and contacted the Podhurst Orseck firm to 
file a civil suit on September 9 2008 her attorney, Robert Josephsberg, filed a suit against JE (Jane Doe 2 v Epstein). Her 
lawyers settled with Epstein out of court. In 2011 Roberts was contacted by a journalist and soon sold her story to the Daily 
Mail who published parts of it. In March 2011 after the story came out, Roberts was contacted by AUSA MARIE VILLAFAÑA 
who expressed interest in her case. Soon after she was contacted by the FBI who interviewed her at length. Later that year 
she was contacted by attorney Brad Edwards who was being sued by Epstein (Epstein v Scott Rothstein and Bradley J 
Edwards ) and tells him she was abused by Prince Andrew, Ghislaine Maxwell, Jean-Luc Brunel, Alan Dershowitz, and other 
powerful people. In October 2013 Roberts returned to the US. In April 2014 Roberts sought, through attorneys Brad 
Edwards and Paul Cassell to join the federal case (Jane Doe #1  and Jane Doe #2 et al. v. US ). On August 20, 2014, 
Edwards sent a letter to U.S. Attorney Wilfredo Ferrer requesting the Government’s consent to a stipulated motion to 
simply add Roberts into the case as Jane Doe #3 (as had been done earlier with Jane Doe No. 2). Edwards attached a 
proposed motion that did not include any of the facts surrounding her abuse. After three months with no response from 
Ferrer, Edwards wrote again to the US Attorney but this time gave a deadline of December 10 2014 for Ferrer to grant the 
stipulation. Finally, the Government responded by email to counsel that it was seeking more time, indicating that the 
Government understood that victims’ counsel might need to file a motion with the court on the matter immediately: “The 
U.S. Attorney is on travel and I do not have an answer for you on whether the government will agree to the addition of two 
new petitioners. I appreciate you not filing your motion until December 15, 2014. If you need to file the motion, we 
understand. Thanks.” Finally, on December 23, 2014 –the Government tersely indicated its objection to adding Roberts to 
the federal case, without indicating any reason: “Our position is that we oppose adding new petitioners at this stage of the 
litigation.”  On December 30, 2014 Edwards and Cassell file a joinder motion and case briefly cite in the public filing 
Roberts had been victimized by ALAN DERSHOWITZ and PRINCE ANDREW among others. These two were not named 
randomly: Dershowitz was named because that he was an attorney who helped draft the NPA and  Prince Andrew was 
named because that a sex act with him in London affected “foreign commerce”. On January 5 2015 Dershowitz makes a 
motion to intervene and have Roberts’ remarks about him stricken from the record. Dershowitz goes on a media blitz to 
defend himself, calling Roberts a “serial liar” who "has lied through her teeth about many world leaders”. Prince Andrew’s 
spokesperson denied Roberts’ allegations, without providing any explanation for a photo that showed the Prince with 
Roberts while she was a minor late at night in a private setting. On Jan 14 2015, Edwards’ attorney, JACK SCAROLA sent 
Prince Andrew a certified letter requesting his voluntary cooperation in answering questions about his sexual interactions 
with VA Roberts. The letter was refused by the recipient. In December 2014 Roberts incorporates a non-profit in Florida 
called “Victims Refuse Silence” In February 2015 Alan Dershowitz attempts again to sanction Roberts’ testimony. 
September 21 2015 Roberts sued Ghislaine Maxwell for slander: Virginia L Giuffre vs. Ghislaine Maxwell .  During his 2015 
deposition, Alan Dershowitz implies Roberts had sex with BILL CLINTON even though Roberts makes a point in her 
deposition of saying she never participated or saw Clinton have sexual contact with anyone.

Sarah Lynelle Kellen b 1979 JE personal assistant and co-conspirator Began working for JE circa 1990 when 
she was a minor. Deposed March 24, 2010-was shown a photo for identification of a “Mr. Goldsmith”. Goes 
under the alias Sarah Kensington / Sarah Lynnelle / Sarah Bonk. At one point she lived with STORY COWLES. 
Kellen is now an interior designer and wife of NASCAR driver Brian Vickers. Her past is known to the NASCAR 
community who wonders about her past.  Had twin sons? Residence addresses: 2644 Peter Street Honolulu     
301 E 66th St Apt 10N   917-855-3363      Ran a company SLK Designs LLC 301 E 66th St

Nadia/Nada Marcinkova aka Nadia Marcinko. JE victim & co-conspirator. 
She was allegedly ‘bought’ by JE when she was 14 from her Yugoslavian 
parents. Her visa was paid for by Epstein. Epstein had Nadia engage in sexual 
activity with many of his victims. She was described as his “lesbian sex slave”. 
In 2007 she was to have been subpoenaed but JE kept her out of the country. 
She was deposed on April 13, 2010. Recently she got her FAA license as a 
pilot and flight instructor. She trained at Palm Beach Flight Training (Director, 
Marian Smith) which is the same flight school Mohammed Atta 9/11 hijacker 
used. She recently had become an“online pilot celebrity” using the alias 
Global Girl. Had a company called Aviloop 301 E 66th St 

Johanna Sjoberg a young girlfriend/masseuse of JE’s who was of consenting age during 
her relationship with Epstein. According to Sjoberg’s affidavit, “It was Easter 2001, when I 
first met Prince Andrew.” Maxwell and another victim, Virginia Louise Roberts were there, in 
addition to a couple of other underage girls unnamed in the deposition.” She told her story 
to the press and claimed that Prince Andrew groped her breast. The article, “Prince 
Andrew’s Friend, Ghislaine Maxwell, Some Underage Girls and A Very Disturbing Story” 
broke on September 23, 2007 

L.M. aka Jane Doe #1 Born 1988 Between approximately August 2002, when she was 13 years old and 
September 2005, Jeffrey Epstein sexually assaulted L.M. more than 50 times. She was also abused by 
Alan Dershowitz. Was pregnant at 16 JE bought everything on her registry and had the gifts delivered to 
the trailer home in which she lived.  After pressing charges against JE with Palm Beach police, she gets 
her victims’ notification letter from the FBI (one on January 10, 2008 and then another on  May 30 2008) 
advising her of her rights as a victim and advising the case against JE was still ongoing.  L.M. retains 
Attorney Bradley J. Edwards to defend her in her civil action against JE (L.M. v. Jeffrey Epstein ) Award 15 
million When LM and her attorneys finally heard the terms of JE’s sweetheart deal the are outraged and 
on July 7 2008 L.M. hires Edwards to represent her in a federal suit claiming her rights as a victim had 
been violated by the terms of JE’s NPA. Over the next several years, the Government took conflicting 
positions on whether it would stipulate to facts provided by L.M. (and later Jane Doe # 2). On December 
7, 2009, Jeffrey Epstein filed a lawsuit against L.M. and Attorney Edwards, alleging that they had 
manufactured claims and had sensationalized the allegations against him.  Epstein also alleged that 
Attorney Scott Rothstein had engaged in a fraud against him. (Jeffrey Epstein v. Scott Rothstein, Bradley 
J. Edwards, and L.M. )  In 2011 on behalf of his clients, Edwards filed a summary judgment motion 
alleging 53 proposed undisputed facts, along with a motion to have the Court accept those facts in light 
of the Government’s failure thus far to contest them. The case is ongoing.

OTHER “MODELS” & “MASSEUSES”                           
Nicole Junkermann
Andrea Mitrovitch                                                             
Cindy Lopez (C.L.)  ; B.B. (also abused by Dershowitz)  ;                   
               S.R. aka Jane Doe On July 2, 200 attorney Brad 
Edwards agreed to represent S.R.    ;     Juliana Barbosa        
    Amanda Venaro   Juliette Bryant      Andrea Metrovich     
   Tila Davies    Jeletzia    Claire Hazel    Zinta 
Braukis/Broukis    Vanessa (Jane Doe 4 2010)     Melissa 
Hanes     Carolyn Andriano (C.M.A.)  Elena/Aline Weber     
  Dainya Nida       Mohini     Lauren Murphy     Michelle 
Tagliani

Haley Robson (procurer, co-conspirator) Robson was the daughter of a retired Florida policeman. Born 
April 9, 1986 in rural Loxahatchee, Florida, the teenager had finished high school and enrolled at the Palm 
Beach Community College when she first met Epstein, in or around 2004. , of Royal Palm Beach. Robson has 
worked at an Olive Garden restaurant in Wellington and said she was a journalism major at Palm Beach 
Community College when she was questioned by police

Rachel Chandler (an unofficial ‘procurer’ for JE and alleged girlfriend of Bill Clinton) Rachel graduated in 
June 2005 from Brentwood School on the Westside of Los Angeles. A descendant of OTIS CHANDLER 
owner of the LOS ANGELES TIMES. Childhood friends with PARIS HILTON. Works as a photographer has 
recently been connected to occultist MARINA ABRAMOVIC. She married TOM GUINESS in 2012. 

Maximila ‘Ava’ Cordero b 1983 (JE victim in NYC) In her complaint (Cordero v. Epstein) she alleges that Epstein told her 
during the “massage”, “I love how young you are. You have a tight butt like a baby”. She later filed a suit against NY Post 
for slander/defamation of character. (Ava v. NYP Holdings, Inc.)

Adriana Ross Muscinska  b 1983 Adrianna Muchinska (JE co-conspirator) After being invited by Elite Models she moved 
to Miami from Poland in Fall 2002, was hired to work at billionaire Epstein’s Florida mansion and helped to organize his 
daily massage rituals. Married July 12 2003 to DUNCAN ROSS. Began working as JE’s assistant late 2004. Received Grand 
Jury investigation letter 08 31 2007 Got a bachelors from Miami Dade College in 2008. Residence: 1040 South Shore Drive 
Miami (beginning fall 2002-where she is alleged to have hidden evidence). She was deposed on March 15, 2010.

Emmy Taylor/Tayler (JE victim) b 1975 British born 
actress, close to Ghislaine Maxwell, has refused to 
comment on her relationship with the billionaire. 
Alleged she was Maxwell’s ‘sex slave’. Has an address 
linked to Oxford. July 16, 2001, flight from Santa Fe, 
New Mexico to Teterboro, New Jersey, along with 
Epstein, Maxwell and Roberts.

abettors Alfredo Rodriguez d 2014 JE’s house manager, Deposed August 7, 2009. after Rodriguez’s deposition, he attempted to 
sell a 97-page document that he appropriated from Epstein’s computer. The document contained Epstein’s telephone 
directory – as well as a list of apparent young girls in various locations. An FBI undercover employee (UCE) set up a 
meeting with Rodriguez to exchange $50,000 in “buy money” for the document. Following the exchange, the FBI arrested 
Rodriguez for obstruction of justice related to the attempted sale of this document  According to an FBI agent’s ensuing 
report, Rodriguez “discussed in detail the information contained within the book, and identified important information to 
the UCE. (U.S. v. Rodriguez, No. 9:10-CR-80015-KAM). Rodriquez was sentence to 18 months in prison for obstruction of 
justice. Later it was discovered the DOJ had another copy in its possession. Died December 2014 at 60 years old from 
mesothelioma, a rare form of asbestos related cancer. 

Story Austin Cowles b 1981 JE’s assistant/‘paralegal’ lives with Sara Kellen aka Kensington Visited JE countless 
times in jail in 2008. His mother was Elizabeth Close Redfield Atterbury. Works at Jack Goldberger’s law office b 
1955 d 2013  Residence: 801 S Olive Ave, West Palm Beach, FL

Gregory B Taylor JE friend/business associate, Certified Public Accountant, 
Maxwell attempted to use as witness in her case against VA Roberts Giuffre

Lawrence ‘Larry’ Visoski, Jr (JE pilot til present day) Deposition take October 15 2009. Says 
he has been employed JE since 1991 paid by “NES, LLC”. JE deeded him 40 acres of his 
New Mexico property to build a home around 1997. JE also gifted him a Hummer in 2005. 
His wife, Eileen, worked for JE’s Florida Science Foundation for one month Residence: 1131 
Pine Point Road Riviera Beach FL

Maritza Vasquez/Marztza Vazquez/Marissa Vasquez a former accountant at MC2 and associate of 
Brunel’s. Met JLB in 1998 in Miami FL. Was sent by a 'gentleman from Switzerland’ to examine JLB's 
books for Karin's Models. She worked for Karin’s in Miami till 2003 when it became MC2. In 2003 she 
moved to NYC and worked at the MC2 office there until 2006. She was fired for having inside info and 
was charged with embezzling company funds. Vazquez has a criminal record. Was interviewed by the FBI 
in 2008 by Agent Nesbitt. Deposed June 15, 2010 told Edwards that Epstein’s numerous condos at 301 
East 66 Street in New York were used to house young models. Edwards was told that MC2 modeling 
agency, affiliated with Epstein and Brunel brought underage girls from all over the world, promising 
them modeling contracts. Epstein and Brunel would then obtain a visa for these girls, then would charge 
the underage girls rent, presumably to live as underage prostitutes in the condos. 

Jeffrey Fuller ran MC Square is allegedly gay KARIN 
MODELS “Saying that Karin Models Miami Director Jeff 
Fuller has a cocaine problem is like saying Elite head 
pervert John Casablancas likes em a little young. Jeff is 
well known on the Miami party circuit with his way too 
unbuttoned silk shirts, dropping names and giving air 
kisses to anyone and everyone who will listen. But its at 
the midnight hour that he becomes the life of the party. 
With his little eight balls, he is the king of coke. How do 
you think Karins Models stay so thin, darling? Well 
known among Miami bookers and some models, Jeff”s 
coke habit has kept him from moving to New York or 
Paris where there is 12 months of work, not 8 or 9 like in 
Miami” Business Address: 6 W.14th Street

Frederick and Kim Rudd 2016 bought Ghislaine Maxwell’s townhouse at 116 E 65th St for $15 million Cecile de Jongh (JE’s current office manager, wife of the former governor of USVI) ‘Office Manager’ at 
Financial Trust Company, his offshore company, while she worked simultaneously as a board member at 
the Antilles School on St. Thomas.

Manager’ at Financial Trust Company, his offshore company, while she worked simultaneously as a board 
member at the Antilles School on St. Thomas. Apparently, it is strange if not unprincipled that Mrs. De 
Jongh did not notify the private school and parents in light of the fiduciary and ethical responsibilities. 
Given her close association with Epstein and the laws governing the proximity between a predator and 
school aged children, it might have made sense to at least notify the school board of their professional 
relationship. As it happens, Mrs. De Jongh was the first wife of a sitting governor in the United States to be 
employed by a convicted sex offender. In January 2016, Cecile de Jongh, no longer first lady, remains in 
her employ as Epstein’s office manager. 2

Sarnoff, Conchita (2016-07-06). TrafficKing (Kindle Locations 3257-3265). Zumbaba.com. Kindle Edition. 

Janusz Banziak/Banasiak b 1953 (JE’s house manager) why does he have a montgomery county health dept ID? 
deposed February 16, 2010. Wife named Beata

Jo-Jo & Lynn Fontanella (JE’s NYC mansion house, managers friendly with NYPD)           Igor Zinoviev (body guard)            
Brent Tyndall (chef)            Eva Andersson          Dana Burns (JLB’s assistant)         Cecilia Stein (JE assistant)                          
Luis Font (attorney handling MC2 visas in Miami)      Simon Parra (JLB associate)          Evelyn Valenzeula (Office Manager 
MC2 NYC 917-648-6433)         Amanda Grant     (worked for JE and JLB until 2008 single mother four kids she was fired)                       
                 Michael Friedman (former JE house manager in Palm Beach who teared up when confronted by attorneys in CA)        
      Edward Tuttle (hotel designer, he designed JE luxury resort on Little St. James)            Paula Heil Fisher (JE ex-gf New 
York writer)      Mark Zeff (JE house designer)             Daniel Estes (architect)               Douglas Schoettle    JE's architecht 
for 7 years in 2005                  Sergio Cordero (scouter/Brunel associate in Miami) Mike Sanka (JLB modelling 
buddy/scouter)   David Mullen        Khalid Monroe (scouter)                 Eric Gany (JE assistant)     Khalid 
Salaam/Mohammed (scouter/booker)            Dr. Stephen Alexander (“court appointed” psychologist visited JE prison)           
    Dr. Steve Strumwasser                           Louella Rabuyo (JE’s house keeper JE paid for attorney deposed October 20, 
2009)

Mark L. Epstein b 1954 (JE’s brother) deposed 
September 21, 2009

cronies Alan Courtney “Ace” Greenberg d 2014 (JE tutored his son Ted then hired him at Bear Stearns) Greenberg was raised in 
Oklahoma City in an upper middle-class Jewish family. Greenberg decided to pursue a career on Wall Street and 
accepted an offer from Bear Stearns. In 1969, Greenberg hired James Cayne as a stockbroker at Bear Stearns. Greenberg 
rose through the ranks eventually serving as its CEO from 1978 to 1993 and Chairman of the Board from 1985 to 2001. 
Greenberg also served as a non-executive director of Viacom. Greenberg oversaw the collapse of the company in March 
2008. He was subsequently involved in the talks with JPMorgan Chase which eventually bought out the failing company. 
His first wife was Ann Greenberg whom he divorced in 1976. They have two  ⊱  Lynne Koeppel, (4 E 66th St Fl 2 New York 
NY 10065)  who was the first woman to own a seat on the American Stock Exchange. (Allison and Melissa Frey, daughters) 
and a son,Ted Greenberg, who works, as his father did, in risk arbitrage at Dresdner Kleinwort in New York City. Ted is 
married to Kathleen Marie Cigich (maiden name Durst).    “cashed in and sold his stake for $50 million in Bear Stearns 
shares… In 2008, following the firm’s collapse, Ace signed a lucrative contract with JPMorgan to stay on as vice chairman 
emeritus and take 40 percent of trading commissions he generated.” Residence: 4 E 66th St Fl 2 New York NY 10065

James E “Jimmy” Cayne b 1934 (Ran Bear Stearns while JE worked there) His first job was as a traveling 
salesman; he then sold scrap iron and municipal bonds. In 1969 he was playing bridge full-time in New York City 
when Alan C. Greenberg, then a relative novice at the bridge table, hired him as a stockbroker at Bear Stearns. 
By 1993, Cayne was CEO of Bear Stearns, a position he held until January 200 (just before the firm's demise in 
March 2008), and was succeeded by Alan Schwartz. Cayne was named in Time Magazine's list of '25 People to 
Blame for the Financial Crisis. In 1971, Cayne married his second wife, Patricia Denner, who is also Jewish they 
have one child, Allison Cayne Schneider.  They raised their daughter in Reform Judaism. Allison is divorced from 
hedge fund manager Jack Schneider with whom she has five children. He is uncle to hedge fund investor 
Richard Cayne Perry.

A. Alfred Taubman The real estate developer has been enlarging his empire-
in the role of a white knight, he has bought the Woodward & Lothrop 
department store chain in Washington and Sotheby's, the international 
auction house. Both Wexner and Milton Petrie were cut in on the Sotheby's 
deal When the refinancing of the Taubman Company's shopping malls in 
1985 left Taubman with a $650 million cash kitty, rumors flew that he and 
Wexner were after the $10 billion Federated Department Stores chain.

Steven Jude Hoffenberg b 1946 (early business associate of JE According to Hoffenberg, 
the two men were introduced by Douglas Leese, a defense contractor. JE has said they were 
introduced by John Mitchell, the late attorney general.) Chief of Towers Corp. Hoffenberg 
began using company funds to pay off earlier investors and service a lavish lifestyle that 
included a mansion on Long Island, homes on Manhattan’s Sutton Place and in Florida, and 
a fleet of cars and planes. In 1993 Hoffenberg oned the NY Post for 3 months. In March 
1993, Hoffenberg’s tenure came to a quick end after three months, capped by mass layoffs, 
a mass walkout on the part of the paper’s staff, missed publications, and bankruptcy. With 
motives unclear to the actual people running the Post at the time, Hoffenberg incorporated 
New York Post Publishing Inc. as an independent entity in New Jersey. Hoffenberg was 
unable to complete his purchase of the Post because the federal government had frozen the 
assets of Towers Financial. In 1994 he bragged about how much money he had donated to 
the Clinton campaign. On March 7, 1997, Hoffenberg plead guilty to bilking investors out of 
$475 million and was given a 20 year sentence. He was released in October 2013. On July 
10th 2014 Hoffenberg married NY Post News President Maria Santiago after a one month 
romance. The ceremony was held in front of Trump Tower in Manhattan. In May 2016 filed 
suit against JE for restitution for stealing while at Towers Corp. Lawsuits: NJ Steven Jude 
Hoffenberg vs Fort Dix Civil Action No. 09-3375 (RMB); Hoffenberg v United States ; 
Hoffenberg v Bumb ‘ Hoffenberg v Provost ; United States vs Hoffenberg : Hoffenberg vs 
Fed Bureau of Prisons

Doug Bands Douglas Leese (allegedly introduced JE to Hoffenberg) 
was Master Trustee of Tedder's Foreign Security Trust 
Program which was offered through Leading Minds 
International/MyGivingTree and Mariner International 
Bank. Allegedly some secret commissions on the Al 
Yamamah deal have been handled by British Aerospace 
through a British business man, Douglas Leese, who has 
close connections with an offshore bank, the Bank of NT 
Butterfield in Bermuda. Made his fortune putting 
together defence packages for governments around the 
world. While living in Miami in 1997 he sued the Moores’ 
family and National Securities Management/Hambros 
Bank alleging they: "stole and converted highly 
confidential records and business materials, 
surreptitiously removed highly sensitive and confidential 
information and contacted persons identified in 
telephone records under false pretences” 2009 
Address/Title: Channel Island, Honorary Consul of St. 
Vincent and the Grenadines Residence: St. Andrew’s 
House 27 West Street, Wilton Nr Salisbury Wiltshire, SP2 
0DL Channel Islands Tel: 0 44 1722 744 540 Fax: 001 
441 232 1317 Email: dsleese@ibl.bm Honorary Consul: 
Mr. Douglas Leese 

Gary Kenneth King b 1954 (JE bought land from him to build his NM ranch, donated to his campaign) is an 
American attorney and politician. He was the Attorney General of New Mexico, serving from January 1, 2007 
to January 1, 2015. He is a member of the Democratic Party. He lost his election bid for Governor of New 
Mexico in 2014. King is the son of Bruce King, a three-time Governor of New Mexico. In 1998, King became 
the Policy Advisor to the Assistant Secretary for Environmental Management at the U.S. Department of 
Energy (DOE) in Washington, D.C.. 

George John Mitchell Jr. b 1933 (US Senator friend of JE who, according to Alan Dershowitz, kept a 
regular ‘room’ at JE’s Palm Beach mansion). Mitchell was born in Waterville, Maine. His father, George 
John Mitchell, Sr. (born Joseph Kilroy), was of ethnic Irish descent but was adopted by a Lebanese family 
when he was orphaned. Mitchell received his law degree from Georgetown University Law Center by 
attending its part-time program at night. Mitchell's father was a janitor at Colby College in Waterville, 
where Mitchell was raised. Mitchell's mother, Mary (née Saad), was a textile worker who emigrated to the 
United States in 1920 from Bkassine, Lebanon, at the age of eighteen. Because of his origin, Mitchell is 
recognized as a prominent Arab-American. He served in the United States Army from 1954 to 1956, rising 
to First Lieutenant. Mitchell served as a trial attorney for the Antitrust Division of the United States 
Department of Justice in Washington from 1960 to 1962, and then as executive assistant to Senator 
Edmund S. Muskie from 1962 to 1965. Mitchell served as a United States Senator from Maine from 1980 to 
1995 and as Senate Majority Leader from 1989 to 1995. In the business world, Mitchell has served as a 
director of the Walt Disney Company; Federal Express Corporation; Xerox Corporation; Unilever; Staples, 
Inc.; Starwood Hotels and Resorts; and the Boston Red Sox baseball team. After leaving the Senate, 
Mitchell joined the Washington, D.C., law firm Verner, Liipfert, Bernhard, McPherson and Hand; he later 
became the firm's chairman. He was criticized for lobbying on behalf of the firm's Big Tobacco clients. He 
is also senior counsel to Preti, Flaherty, Beliveau, Pachios, Orlick & Haley in Portland, Maine. He is Partner 
and Chairman of the Global Board of DLA Piper, US LLP, a global law firm. Mitchell also serves as an 
Advisor of ZeniMax Media Inc. Mitchell served as co-chairman (with Newt Gingrich) of the Congressionally 
mandated Task Force on the United Nations, which released its findings and recommendations on June 
15, 2005, after having been formed that January. On January 22, 2009, President Barack Obama and 
Secretary of State Hillary Clinton appointed Mitchell as the administration's Special Envoy to the Arab-
Israeli peace process, formally known as the "Special Envoy for Middle East Peace”. He has three kids 
Andrea, Andrew & Claire

Robert A. Meister b 1943 (? introduced JE to Les Wexner who was a client at Meisters insurance firm) Meister is Vice 
Chairman of Aon Risk Services Companies Inc., a subsidiary of Aon Corporation since 1991. Prior to Aon, Mr. Meister 
served as Vice Chairman of Sedgwick James from 1985 to 1991 and Alexander & Alexander from 1975 to 1985. Mr. 
Meister served as a Managing Trustee of Hunt Mortgage Group, the parent company of Centerline Capital Group. He 
serves as a Director of Universal Health Services Inc. and as an Independent Trustee of Ramco-Gershenson Properties 
Trust from 1996 to May 6, 2014. Mr. Meister has been a member of the Board of Trustees of Centerline Holding 
Company since November 2003. From March 1991 to January 2010, Mr. Meister was the Vice Chairman of Aon Group, 
Inc., an insurance brokerage, risk consulting, reinsurance and employee benefits company and a subsidiary of Aon 
Corporation. Mr. Meister became Vice Chairman Emeritus of Aon Group, Inc. in January 2010. He also served on the 
Board of Directors of Universal Health Services, Inc. from July 2004 to May 2008. He has two sons, TODD MEISTER (Nicky 
Hilton Rothschild’s first husband) & Keith. He re-married Lisa Schad whom he later divorced. 

Flavio Briatore (circled in JE address book) b. 1950  Italian businessman. He started his career as a restaurant manager 
and insurance salesman in Italy. When Benetton opened his first five stores in the United States in 1979, he appointed 
Briatore as director of the group's American operations. Briatore was convicted in Italy on several fraud charges in the 
1980s, though the convictions were successively extinguished by an amnesty. After an appeal in 1987, the sentence was 
reduced to 1 year and 2 months. To avoid imprisonment, Briatore lived in Saint Thomas, Virgin Islands. He never went to 
prison and returned to the EU after both convictions were extinguished by amnesty. Briatore set up a number of successful 
Benetton franchises as a fugitive in the Virgin Islands and the United States. In 1990, he was promoted by Luciano Benetton 
to manager of the Benetton Formula One racing team, which became Renault F1 in 2002. He created the Billionaire brand 
in 1998 and owns a club in Sardinia which has since closed; in August 2012 he opened another Billionaire Club in Marbella 
under that name along with an haute couture line, Billionaire Italian Couture. In addition to that, he opened Cipriani's 
restaurant in Mayfair, London, in 2004 and until 2007 owned 48.9% of the pharmaceuticals company Pierrel. From 2007 to 
2010, he was part-owner and chairman of London's Queens Park Rangers F.C. Was on ING Renault F1 team but due to his 
involvement in race fixing at the 2008 Singapore Grand Prix, Briatore was forced to resign. In 2010, a Turin court ordered 
Briatore rehabilitated, which by Italian Criminal Code results in the extinction "of any criminal effect of the conviction”. He 
also operates a Tuscan beach club and Lion in the Sun, a holiday resort in Kenya. Briatore is a beneficiary of Autumn Sailing 
Ltd, which purchased the super yacht Force Blue from Home Shopping Network investor Roy Speer for £68.2m. 

Arnold Paul Prosperi  (JE crony who visited him in jail) 
b 1948 d 2015. In 2001, the disbarred Palm Beach 
attorney made headlines when his five-year federal 
prison sentence was commuted to three years of house 
arrest by former President Bill Clinton. The two were 
college buddies. The former real estate attorney, who 
suffered from the rare autoimmune disorder called 
myasthenia gravis, was convicted in November 1997 of 
filing false tax returns and creating counterfeit securities. 
PBP probable cause affidavit mentions JE’s private 
investigator who told the victims he was called “Paul”

legal-epstein Barry Krischer Florida State Attorney during Epstein’s case. In early 2006 he states that due to the quality of evidence 
Epstein would only be charged with one count of aggravated assault with no jail time, no requirement to register as a sex 
offender and no restitution for the victims. PBPD was unseatsfied and requested a federal investigation.  He also ran 
Florida’s Crimes Against Children Unit. He wrote Assistant U.S. Attorney A. Marie Villafana, who was the prosecutor 
handling the federal matter: "Glad we could get this worked out for reasons I won't put in writing. After this is resolved I 
would love to buy you a cup at Starbucks and have a conversation.” Re-hired a judge who was accused of sexual 
harrassment and stepped down. Refused to prosecute police killing of Jerrod Miller. Was subpoenaed  by the US 
Commission of Civil Rights to investigate irregularities during the 2000 election in Palm Beach County FL

Alan Morton Dershowitz b 1938 Renowned lawyer Harvard professor & scholar of Constitutional law. 
Outspoken Israel supporter. Part of OJ Simpson’s ‘dream team’ in 1994. In 1998 he wrote a book 1998: Sexual 
McCarthyism: Clinton, Starr, and the emerging constitutional crisis. In 2001 he wrote: Supreme Injustice: How 
the High Court Hijacked Election 2000. Dershowitz was to have delivered the keynote address and accepted a 
Citizen of the Year award at the temple's festive dinner on 6 September 2002, but that was before dinner 
chairman Alan Burstein learned Dershowitz had agreed to serve as counsel to a British law firm that is appealing 
the conviction of Abdelbaset al-Megrahi. In 2005, when the Palm Beach Police Department was first 
investigating Epstein’s sexual abuse, it interviewed more than a dozen minor girls.  Coincidentally and 
remarkably, it was Dershowitz who personally collected and then provided flight manifests of the “Lolita 
Express” to the Palm Beach Police Department. See, e.g., Police Detective Joe Recarey Depo. at 281, Jane Doe 
No. 2 v. Epstein, No. 9:08-cv-80119-KAM (Mar. 19, 2010)  In 2007 he helped broker JE’s NPA that contained a 
sweeping provision that provided immunity in the Southern District of Florida not only to Epstein, but also to 
‘”any potential co-conspirators of Epstein.”. In August 2011 he was contacted by the defense and was requested 
to cooperate and answer questions about various cases. He was warned by the lawyers they would be forced to 
disclose the reasons publicly but Dershowitz refused to cooperate. On December 30, 2014 Edwards and Cassell 
file a joinder motion wanting to add VA Roberts to their case and that references Roberts’ complaints against 
Dershowitz and on December 31 2014 Politico reports on the story. Dershowitz embarks on a media campaign 
to defend himself-he calls Roberts a “serial perjurer, serial liar & serial prostitute”. He also accuses her attorneys, 
Brad Edwards and Paul Cassell, are unethical and claims he will file disbarment charges against them He also 
says he had no involvement in JE’s NPA and that he had never visited JE's island without his family present. He 
also says he knows that Roberts is lying because she's claimed she had sex with Bill Clinton on JE's island and 
Dershowitz swears Clinton never set foot on the island.  On January 3 2015 Jack Scarola, the attorney 
representing Edwards and Cassell, invites Dershowitz to cooperate but Dershowitz doesn’t respond. On January 
5 2015 Dershowitz makes a motion to intervene on the federal case (Jane Doe #1, et al. v. United States Case 
No. 08-cv-80736 ) to strike a proffer made by VA Roberts (Jane Doe #3) of facts that support her pending motion 
to join this action that mention Dershowitz. On January 6 2015 Edwards and Cassell file a defamation suit 
against Dershowitz  (Edwards and Cassell vs Dershowitz CACE 15-000072)  On Feb 25 2015 Jack Scarola, the 
attorney representing Edwards and Cassell, sent a friendly letter to Dershowitz attorney complaining of 
Dershowitz's refusal to cooperate and his improper conduct. He was deposed on October 15 2015. During his 
deposition said on the record that the disclosure of a confidential settlement discussion between himself and 
David Boies, in which Mr. Boies had privately assured Mr. Dershowitz that he did not believe the claims of his 
client, Virginia Roberts. On December 11 2015, ignoring the confidentiality agreement, he filed an affidavit 
detailing this discussion to the court. Roberts filed a motion to sanction Dershowitz. The case was settled on 
April 8 2016. He's married to Sue Barlach Carolyn Cohen they have 3 kids  Ella Dershowitz. Jamin Dershowitz + 
and Elon Dershowitz. 

Donald Hafele Palm Beach County Circuit Judge (ruled allowing 
subpoenaed JE’s victim’ abortion records but in 2009 ordered Epstein's erect 
member couldn’t be examined for a civil lawsuit that was filed against him by 
the women he abused.) in 2014  sided with JE over victims’ attorney Brad 
Edwards, ruling there is no legal basis for Edwards’ claims of abuse of process 
and malicious prosecution. The ruling stemmed from a civil lawsuit that JE 
filed in 2009 against Edwards, claiming that Edwards used the judicial system 
improperly in investigating Epstein for civil lawsuits that Edwards filed on 
behalf of the victims. JE dropped his lawsuit against Edwards in August 2012. 
But Edwards forged on with his counterclaim, saying Epstein filed his 
“baseless and unsupportable claims” to get Edwards to back down from 
representing victims and force him to spend time, energy and resources on 
his own defense.

Jay Lefkowitz (Attorney who helped negotiate JE’s NPA with Kenneth Starr in 2007) His 
father, Jerome, a labor lawyer drafted New York’s landmark Taylor Law. As a white house 
aide in 1995, while trying to defend Pat Robertson's, "The New World Order," which 
allegedly “regurgitates decades-old conspiracy theories about all-powerful bankers who just 
happen to be Jewish” Lefkowitz made a statement to the NY Times: “I don't see Pat 
Robertson as being opposed to Jewish interests. Deep down, I believe that a little anti-
Semitism is good for Jews -- it reminds us who we are.” He is mentioned in an article 
featured on the front page of the NY Times in 2001 about Bush vs Kenndy re: stem cell 
research. Also served as Mid East envoy for GWB. In 2003 left the GWB administration to 
join the law firm of Kirkland Ellis where he is made senior partner. In 1991 he married Elena 
Neuman (daughter of wealthy real estate mogul Herbert Neuman) they have 3 kids Talia 
Danielle and Jacob.

Gerald Lefcourt (JE’s lawyer 2007)  Lefcourt graduated Brooklyn Law School, class of 1967. Considered 
one of the nation's best trial lawyers,  Lefcourt is currently one of the attorneys in the federal KPMG tax 
shelter fraud prosecution.

Guy Fronstin (JE attorney) 2006 he accepted a plea 
deal that would have the billionaire plead guilty to one 
count of aggravated assault with intent to commit a 
felony, and would give him five years’ probation but no 
criminal record, according to the NY Post. That deal was 
to only apply to one of the five alleged victims. He was 
then fired and replaced with Jack A. Goldberger.

Kenneth Starr (brokered JE’s secret plea deal) 1989-1993 was 39th Solicitor General. A Republican he 
served as solicitor during the Monica Lewinsky trial.

Bruce E. Reinhart 1996-2008 of Bruce Reinhart, a distinguished former Assistant U.S. Attorney between 
1996-2008. His unexpected exit from the United States Attorneys Office was surprising given the timing.
Asst US District Attorney in FL before leaving government to defend JE. He represented Sarah Kellen at 
the time of her deposition in 2010. Reinhart moved to intervene in federal case to contest the victims’ 
allegations that Reinhart (a former prosecutor in the U.S. Attorney’s Office investigating Epstein) received 
confidential, non-public information about the investigation. The victims specifically alleged that Reinhart 
had “joined Epstein’s payroll shortly after important decisions were made limiting Epstein’s criminal 
liability” and that Reinhart had gone on to improperly represent Epstein-related witnesses in various civil 
suits. Reinhart filed a sworn affidavit admitting that he had represented Epstein-related clients, but 
claiming that he did not possess any such confidential information. He sought to intervene to challenge 
the victims’ arguments but was denied by the Court. He visited Epstein in prison July 2 2008 August 8 2008

Louis Freeh Clinton appointed former FBI Director. Is called in by Alan Dershowitz to mediate in the suits against Bradley 
Edwards and Paul Cassell. CACE 15-000072

Darren Indyke coporate attorney JE’s companies are assigned to visited JE daily in jail Guy Lewis (JE’s lawyer 2008)                           Paula 
Tucker (JE attorney in New Mexico 2001)                              
Darren Indyke (JE attorney)            Dexter Lee (USAO)

legal-victims Kenneth Marra Federal Judge on Jane Doe #1 and Jane Doe #2 vs the United States , 08-80736-CIV-MARRA, in which JE’s 
victims say their rights were violated by JE’s NPA. On April 7, 2015, Marra ruled that the allegations made by Roberts 
against Prince Andrew had no bearing on the aim of the lawsuit to reopen Epstein's non-prosecution agreement and 
should be struck from the record. Judge Marra made no ruling as to whether claims by Roberts are true or false. Marra 
specifically stated that Roberts may later give evidence when the case comes to court. ??? inPresident George W. Bush 
nominated Marra to the United States District Court for the Southern District of Florida to a new seat created by 114 Stat. 
2762. Currently ruling on Chiquita/Colombian Para-Military case.

R. Alexander “Alex” Acosta served as the U.S. Attorney for the Southern District of Florida from 2005-2009. 
1994-1995 R. Alex Acosta, federal prosecutor during the Jeffrey Epstein criminal case, a Harvard University Law 
graduate, serves as a law clerk to Judge Samuel Alito for the US Court of Appeals for the Third Circuit. 1995 R. 
Alex Acosta hired by Kirkland Ellis befriends Kenneth Starr.   Worked at Kirkland Ellis with Ken Starr. On March 
20, 2011 Acosta wrote a ‘whistle blowing’ letter that was published in the Daily Beast.  It detailed the 
unprecedented “assault” by JE’s defense lawyers against the prosecutors office and the Palm Beach police 
during the time of JE’s NPA in 2008.

Bob Josefsberg (JE approved & paid for civil defense lawyer for his victims) 
served as General Counsel to Governor Bob Graham in 1980, served as an 
assistant U.S. attorney for the Southern District of Florida, and was special 
counsel to the Dade County Grand Jury. He has served on many task forces, 
including the American Bar Association’s Standing Committee on the 
Judiciary and the U.S. Supreme Court’s Advisory Committee on Criminal 
Rules,. He received the Florida Supreme Court’s Tobias Simon Pro Bono 
Service Award for his commitment to providing pro bono representation.

Robert Workman Sweet (born October 15, 1922) (judge in VA Louise Roberts vs. Ghislaine 
Maxwell,  and Hoffenberg vs. JE) is an American jurist, and currently a senior United States 
federal judge. Sweet was appointed to the federal court for the Southern District of New 
York by President Jimmy Carter and confirmed in 1978. He semi-retired into senior status in 
1991. Sweet attended Yale University, he served as a naval officer in World War II and then 
attended Yale Law School. There, he roomed with future NYC mayor John V. Lindsay. 
Started his law career at Simpson Thacher & Bartlett from 1949-1953. From 1953 to 1955, he 
was an Assistant U.S. attorney in the Southern District of New York. In 1955 he joined Casey 
Lane & Mittendorf. Founded the Youth for Eisenhower organization with Lindsay. In 1959-60 
he served on Rockefeller’s Task Force on Youth and Juvenile Delinquency. In 1961 he was 
campaign manager for John J Gilhooley who was on the same ticket as mayoral candidate 
Louis Lefkowitz.  He served as the deputy mayor to John V. Lindsay of New York City from 
1966 to 1969, (before or after Sandy Berger?) and then spent several years as a lawyer in 
private practice with the global New York law firm of Skadden, Arps, Slate, Meagher & Flom. 
One of Sweet's law clerks was Eliot Spitzer. In his 2003 case Pelman v McDonald's Corp a 
group of teenagers sued McDonald's, claiming the food caused their obesity. Sweet 
dismissed the caseand said "it is not the place of the law to protect them against their own 
excesses”. Also ruled siding with the NY Times they didn’t have to disclose their sources. 
Married Lois Clapp in 1948, Lived in 433 E 85th St townhouse and was neighbors with Max 
Abramovitz, UN architect. His grandfather was a state senator and his uncle George was 
aide to camp to FDR in the Navy. His father James d 1963 was an attorney at Davis Polk & 
Wardwell. Childhood friends with Lloyd Taft, an investment banker the son of Senator 
Robert Taft. His son is Robert Jr. b 1951 who attended Harvard, his daughter Deborah b 
1952 attended Brearly. Also Ames/Amos b 1964 (m 1983 Laurie Hadden Robertson), and 
Eliza 1963.

Bradley J Edwards is an attorney representing VA Roberts and several Jane Doe victims of Jeffrey 
Epstein. A partner at Farmer, Jaffe, Weissing, Edwards, Fistos & Lehrman in Ft. Lauderdale, in 2014 
Edwards earned Florida Bar Certification, the highest level of recognition for the competency and 
experience of a civil trial attorney. Of the 90,000 practicing lawyers in Florida, only 1% earn this 
certification. On July 7 2008 on behalf of Epstein's victims, his clients, Edwards filed a federal lawsuit 
claiming the US government had violated his clients rights as victims by executing a special Non-
Prosecution agreement for Epstein. Edwards informed JE’s attorneys that he intended to take 
depositions from: Bill Clinton, Donald Trump, David Copperfield, Bill Richardson On January 6 2015 
Edwards and Cassell file a defamation suit against Dershowitz when he tries to have his involvement 
stricken from the record.      On August 12, 2008, at the request of his client Jane Doe, Edwards filed a 
civil suit against JE for damages. Before this, Jane Doe had sued JE in civil court for $50 million with the 
law firm Herman and Mermelstein (Jane Doe #4 v Epstein). Included in this complaint was a RICO count 
that explained how Epstein ran a criminal conspiracy to procure young girls for him to sexually abuse.

David Boies Co-founder and partner at Boies Schiller & 
Flexner the firm representing VA Roberts in her case 
against Ghislaine Maxwell pro bono.  1978 he was chief 
counsel of the US Senate Anti Trust Committee. 
Represented Al Gore in 2000 Bush vs. Gore. His firm 
hired Karen Dunn, a senior advisor to Hillary Clinton.  
David Boies is personally representing Jane Doe 43 in 
her new case against JE.

Spencer Kuvin & Adam Langino B.B.’s attorneys Marie Villafaña In mid June of 2008, Edwards contacted AUSA Villafaña to inform her that he represented 
Jane Doe #1 (Elena Weber) and, later, Jane Doe #2 (L.M.). AUSA Villafaña did not advise that a plea 
agreement had already been negotiated with Epstein’s attorneys that would block federal prosecution. To 
the contrary, AUSA Villafaña mentioned a possible indictment. AUSA Villafaña did indicate that federal 
investigators had concrete evidence and information that Epstein had sexually molested many underage 
minor females. Edwards also requested from the U.S. Attorney’s Office the information that they had 
collected regarding Epstein’s sexual abuse of his clients. However, the U.S. Attorney’s Office declined to 
provide any such information to Edwards. On Friday, June 27, 2008, at approximately 4:15 p.m., AUSA 
Villafafia received a copy of Epstein’s proposed state plea agreement and learned that the plea was 
scheduled for 8:30 a.m., Monday, June 30, 2008. AUSA Villafafia called Edwards to provide notice to his 
clients regarding the hearing. AUSA Villafafia did not tell Attorney Edwards that the guilty pleas in state 
court would bring an end to the possibility of federal prosecution pursuant to the plea agreement. 2017 

who is now the U.S. Aorney under Aorney General Eric Holder.

Daliah Weiss ASA taken off the JE case after grand jury bc husband works at Jack Goldberger’s office Drew ‘Andrew’ Oosterbaan (helped USAO draft JE’s NPA) s Chief of the Department of Justice’s Child Exploitation and 
Obscenity Section (CEOS) Drew Oosterbaan has been Chief of the Child Exploitation and Obscenity Section (CEOS) of the 
U.S. Department of Justice since 2001. CEOS leverages the expertise of its prosecutors and computer forensic specialists 
to develop and prosecute high-impact child exploitation cases, national and frequently international in scope, involving the 
most prolific and dangerous offenders. In 2003, Drew led CEOS in a partnership with the FBI and the National Center for 
Missing and Exploited Children to design and implement the Innocence Lost Initiative, a nationwide, federal-local joint law 
enforcement strategy to investigate and prosecute traffickers exploiting minors through prostitution.

Lara Belohlavek ASA

JE 
“business” 
associates

Maer Roshan Robert Massey (OFM) Michael Stroll, the former head of Williams Electronics Inc. sued JE 1982 A 
former friend claimed Epstein backed out of a promise to reimburse him 
hundreds of thousands of dollars after their failed investment in Texas oil 
wells. A judge decided Epstein owed him nothing. "It's a bad memory. I 
would rather not have ever met Jeffrey Epstein," said Michael Stroll, the 
retired former president of Williams Electronics and Sega Corp. "Suffice it to 
say I have nothing good to say about him."

Ivan S. Fisher Etienne Rau (JLB Karin’s former business partner) Jonathan Barrett
Managing Director, Luminus Management, LLC
Jonathan Barrett is Managing Director of Luminus 
Management, a private equity and hedge fund 
management company focused on the power sector. 
Prior to joining Luminus, Mr. Barrett was a Director in 
Salomon Smith Barney's Merger and Acquisition Group. 
During his six years at Salomon, Mr. Barrett executed in 
excess of 40 transactions covering numerous industries 
and transaction structures, including: mergers, 
acquisitions, divestitures, sales and corporate 
restructurings. Prior to emigrating to the United States, 
Mr. Barrett graduated with honors in Accounting from 
the University of Witwatersrand in Johannesburg, South 
Africa and completed two years with Price Waterhouse. 
Before joining Salomon Smith Barney, he spent four 
years at NYC based investment management firm, J 
Epstein & Co. (Wexner Investment Company) and Ossa 
Properties, an affiliated NYC real estate investment 
company.

JE 
companies

Riddell Sports In December 1984,  BSN Corp., Dallas, said it was engaged in negotiations to acquire Riddell Sports, a 
Chicago-based the nation's leading football helmet manufacturer, for about $7 million. And BSN’s $7 million cash-and-
stock bid for Riddell in December 1984 came in second to a $5.5 million all-cash offer from MacGregor. BSN contending 
that they had reached an agreement with Riddell, sued Riddell and MacGregor for breach of contract, ''conspiracy to 
monopolize'' and restraint of trade. Riddell agreed to pay BSN about $40,000 to cover expenses associated with the 
unsuccessful acquisition. In 1987 MacGregor Sporting Goods Inc. said it had agreed to sell three of its businesses, 
including Riddell Sports to the Oppenheimer-Palmieri Fund L.P. In 1991 Riddell Inc named James C Wingo president. In 
June 1992 it’s Stephen D Tannen, in April 1993 it’s David Mauer. In June 2001,David Mauer resigned after the sale of the 
company's athletic-equipment unit was completed. Jeff Webb, chief operating officer and president of the remaining unit 
of the company, Varsity Spirit, will become president and chief executive, the company said in a news release. Riddell will 
move its headquarters to Memphis from New York and will be renamed Varsity Brands Inc.

DynCorp        New York Strategy Group      Ghilslaine Corporation     Financial Strategy Group     Air Ghislaine Richmond Heights Ohio JEGE Inc Wilmington Delaware  at 103 Foulk Road Wilmington, DE 19803-3742 in 
Wilmington        Hyperion Air                                Enhanced Education, USVI                  Florida 
Science Foundation (started 2007)        LSJ, LLC          NES, LLC

COUQ Foundation (made 90K donation to the PBPD in 2006)   On July 18, 2006, the Clinton Foundation 
received a $25,000 check from the C.O.U.Q. Foundation, whose president was known pedophile Jeffrey 
Epstein, a friend of Bill Clinton. THE C.O.U.Q. FOUNDATION, INC. 885 Second Ave.New York City, NY 
United States 10017       C O U Q FOUNDATION INC C/O: GEORGE V DELSON ASSOCIATES 885 
SECOND AVE NEW YORK,  NY  10017-2201    a/k/a florida science foundation 250 S. AUSTRALIAN AVE., 
STE 1404 LocalityWEST PALM BEACH, FL  33401
CountyPALM BEACH

Caremi Partners    Nine East 71st Street Corp     Zorro 
Development Corp     LAW Plantation Management Co     
 Epstein Interests     Wexner Investment Group

1982 Epstein opens for business as J. Epstein Trust Co. New York.
1984 Wexner establishes The Wexner Foundation to strengthen the field of Jewish leadership. 1986 Leslie 
Wexner, CEO and founder of The Limited (L Brands) invests $ 1 billion with Epstein’s new Manhattan-based 
investment company. J. Epstein Trust Co. According to insiders Wexner develops a close relationship with 
Epstein.???? OR?:
In 1982 JE founded J. Epstein & Co. He later changed the name to Financial Trust Co whose headquarters 
are in USVI. Financial Trust Co was allegedly defrauded by Matthew Tannin and Ralph R. Cioffi, both former 
managers of hedge funds at Bear Stearns Companies in 2008

Jeffrey Epstein VI Foundation created in 2000 Wexner Children’s Trust II
Human trafficking was the Conference’s theme at the 2009 Clinton Global Initiative.

Sarnoff, Conchita (2016-07-06). TrafficKing (Kindle Locations 691-692). Zumbaba.com. Kindle Edition.

MOSSADS “Clothing Shop Network  
(Магазин/одежды/חנות בגדים) ”, this report explains, was 
originated in the early 1980’s by one of the most 
secretive billionaires in American named Leslie Wexner, 
and whose father (Harry Wexner—changed from Hagan 
Wexelstein) emigrated to the United States in the late 
1930’s from the Jewish Autonomous Oblast (former 
Soviet Union).

The “Clothing Shop Network” name itself, this report 
continues, was derived from Leslie Wexner being one of 
America’s top clothiers—and who owns the US-based 
fashion retailers L Brands and Victoria’s Secret.  

In 1982, SVR intelligence analysts in this report detail, 
Wexner recruited Jeffery Epstein into the “Clothing 
Shop Network” by providing him with an estimated $1 
billion to establish a private financial firm named J. 
Epstein & Company—and that Wexner remains the firm’s 
biggest and the only publicly known client of.

MISC Mr. Xenophon A. Galinas, also known as Xen was the one negotiating the lease on the ofrmer Iranaian consulate town 
house at 34 East 69th Street in March 1996. The proposed arrangement between Epstein and Galinas included payment 
by Galinas to Epstein of $100,000 for improvements to the Premises made by Epstein during his tenancy. Later her would 
negotiate for a new lease directly with OFMMr. Galinas began his career in ship building operations with the General 
Dynamics Corporation at its Quincy, Massachusetts shipyard where he supervised commercial and U.S. Navy shipbuilding 
projects. Mr. Galinas has been a Director of FreeSeas Inc, since December 20, 2012. Mr. Galinas served as a Director of 
Manhattan Maritime Enterprises Inc. He served as a Director of Manhattan Maritime LLC since March 2004. He served as a 
Director of ASA Holdings, Inc. from 1998 to 2004. Mr. Galinas was a Member of the Board of Directors of Williston S.A. He 
served as a Director of Benzopetrol S.A from 1985 to 1986. Mr. Galinas received a B.S. from the University of Surrey, 
England, an M.S. in Marine Engineering from the University of Michigan and an M.B.A. in Finance from New York 
University.

Stanley Mark Tapscott                 Benny Shabtai        Ben Goertzel  (early recipient of Epstein Foundation funds in 
2001 lived very close to JE in Stanley NM)            Katie Johnson (filed suit against JE and Donald Trump on April 
26, 2016 for sexual abuse in 1994 when she was 13 years old)                 

Vlad Doronin b 1962 (allegedly JE’s client was bf to Naomi Campbell, a LE 
passenger) is an international businessman and real estate developer. In 1985 
he relocated to Geneva and then to Zug, where he worked under Marc Rich. 
He is the founder and chairman of Moscow-based Capital Group, owner and 
chairman of Aman, and chairman and CEO of OKO Group

Suzannah B. Troy NYC artist filed an incident with pb police . Techno penis head 
suzannahbtroyartist.com Keri Popa (aspiring model) Lisa Phillips (ford model who sent Popa 
to Epstein in 03-04. Christine Tatum b1984 & Johanna Harris b 1986 (names from trash pull 
04/2016 Victoria “Tory” Bean Beal

JOURNALISTS: Sharon Churcher (journalist)
Josh Gerstein (journalist)
Vicky Ward (journalist)
Vivia Chen (journalist)     George Rush (NYDN spoke to JE 2009 recorded call)        Wendy Leigh             
Michele Dargan    Andrew Marra and Tim O’Meilia (Palm Beach Post early reporting)    Larry Keller (Palm 
Beach Post)    Elisa Cramer (Palm Beach Post) Jane Musgrave (Palm Beach Post) Shannon Donnelly (PB 
Daily News Society      Larry Keller (palm beach post    Dan Mangan (NY Post)    Rosser, Nigel. Evening 
Standard;       Stephan J. Lawrence       Nick Denton (Gawker)          Lilach Weissman (Jewish Business 
News)

Bill Clinton also used Ron Burkle's private 757 on 
multiple occasions. The jet has been nicknamed "Air 
Fuck One" because of that fact. Ron Burkle is know to 
attract young actresses and young Hollywood females 
onto the plane.This jet was also used by Clinton to fly to 
Kazakhstan to arrange the Uranium deal.

Ralph Cioffi & Matthew Tannin  In its fraud indictment of former Bear Stearns managers Ralph Cioffi and 
Matthew Tanin – accused of misleading investors about the risky subprime mortgage market – the feds 
identify one victim as “Major Investor No. 1,” who lost about $57 million. That investor was Epstein, according 
to sources.      The arrests came on June 19, 2008, when two Bear Stearns hedge fund directors, Ralph Cioffi 
and Matthew Tannin, were charged with securities fraud. The strange thing is that Epstein had never met 
Cioffi or Tannin. Cioffi’s email sent to me on November 17, 2014 explained, “I never knew Epstein at Bear. 
Never met him while he was an employee or even as an investor in the fund.” The case brought by the 
Justice Department sought to prove that Cioffi and Tannin deceived their investors, including Epstein. 
According to several reports the case was weak and hinged on a couple of e-mails that were taken out of 
context. Nevertheless, Cioffi and Tannin were charged with securities fraud and Bank of America 
subsequently filed a Complaint against the two men.   After their arrests, The New York Times reported, they 
“were among the few executives to face a trial on criminal charges in the aftermath of the financial crisis… 
The bank accused the two men of lying about the health of their hedge funds, which had invested heavily in 
subprime mortgage-backed securities that plummeted in value when the housing market collapsed.” Judge 
Alison J. Nathan of Federal District Court in Manhattan, “rejected Bank of America’s claims of fraud and 
breach of fiduciary duty, ruling that bank had failed to prove damages tied to the conduct of the two men.” 7 
Conceivably by professing to give the government inside information such as the internal workings of Bear 
Stearns and the structured funds, Epstein and his attorneys were able to negotiate a better plea deal with the 
Department of Justice in return for lesser charges and less jail time. Perhaps Epstein realized during the 
beginning of the negotiations, that he was able to strike back against the firm who fired him at their most 
vulnerable. Two years after Epstein’s sentencing, in 2009, Cioffi and Tannin were found not guilty and their 
cases were acquitted. The November 11, 2009 New York Times story claimed the jury had reasonable doubt 
on every count filed against them. I spoke with Ralph Cioffi on a number of occasions about his case. Later, 
on November 17, 2014, Cioffi explained, “I do not know why Epstein was fired from Bear Stearns and doubt 
Matt would. I never knew Epstein at Bear. Never met him while he was an employee or even as an investor in 
the fund.” By early January of the following year, 2015, Cioffi warned me, “Epstein is an evil person. Makes 
the ‘root of all evil is money’ phrase ring true. With Epstein, there were always rumors about what went on, on 
his jet when flying back and forth from Europe,” Cioffi said. 8

Sarnoff, Conchita (2016-07-06). TrafficKing (Kindle Locations 2397-2412). Zumbaba.com. Kindle Edition. 

Sarnoff, Conchita (2016-07-06). TrafficKing (Kindle Locations 2390-2396). Zumbaba.com. Kindle Edition. 

Michael Reiter (Palm Beach Police Chief during the time of JE’s arrest) Complained that JE has received 
‘unusual treatment’ Reiter worked everything from road patrol to organized crime, vice and narcotics. And 
he's no novice at investigations involving the island's rich and famous. He was the lead detective probing 
the drug overdose death of David Kennedy in 1984. He also was one of the officers who worked the 
investigation of William Kennedy Smith, who was charged in 1991-and later acquitted-with raping a 
woman at the Kennedy family compound in Palm Beach.
Reiter, who has a master's degree in human resource development from Palm Beach Atlantic University, 
also has attended the FBI National Academy in Quantico, Va., and management courses at Harvard. He's 
been active in countywide interagency law enforcement organizations and has a "top secret" national 
security clearance.

Scott Lipps Through a family connection he landed a job at Next Model Management, seeing an opportunity to advance 
quickly in what was then a nascent West Coast fashion scene. In 1997 he moved back to New York when Karin, a 
European agency, hired him to revamp its office. Then Karin Models, an agency in New York, offered me the job of 
president. He feuded with JLB and walked out. I rented an office on Greenwich Street in TriBeCa and started One 
Management in 2002. One model signed with me, then another. Word of mouth led more models to join us. 2011 NY 
Times: Mr. Lipps was recently tapped by Courtney Love to be the drummer for Hole. Mr. Lipps, a longtime drummer, met 
the singer through Nur Khan, the nightlife impresario, and the connection led to gigs in São Paulo and elsewhere.

http://www.nytimes.com/2011/12/01/fashion/scott-lipps-agent-for-fashion-models.html

Conchita Maria Suarez Sarnoff Conchita is the author of TrafficKing, published May 2016, a book about sexual abuse of 
minors, with a special focus on Jeffrey Epstein. The daughter of Pedro Suarez Hernandez, who owns an architectural and 
engineering company in Madrid and Miami, and Conchita Priete Suarez of Spain. Her grandmother was related to Spanish 
Royal family. Attended Columbia and Yale. Formerly of the Migrant Association. Executive Director, The Alliance to Rescue 
Victims of Trafficking WWW.ATRVT.ORG; a Washington D.C. foundation to help rescue trafficked victims. 
csarnoff@bellsouth.net / call 480-409-4686. In 1984 she married Daniel Jay Sarnoff b 1956, grandson of David Sarnoff d 
1971. They later divorced and have one daughter, Christina.

Trump Model Management

MISC Paul Rosbaud (18 November 1896 – 28 January 1963), was a metallurgist and scientific adviser for Springer Verlag in 
Germany before and during World War II. He continued in science publishing after the war with Pergamon Press in 
Oxford, England. In 1986 Arnold Kramish revealed the undercover work of Paul Rosbaud for England during the war in the 
book The Griffin. It was Rosbaud that dispelled anxiety over a "German atom bomb"

l Report of Dr. James Jansen and Video Trial Exhibit of Dr. Gilbert Kliman .. Document filed by Ghislaine 
Maxwell.(Menninger, Laura) ort of Dr. James Jansen and Video Trial Exhibit of Dr. Gilbert Kliman. Republican Governor Charlie Crist became a 

Democrat after leaving the Republican Party and 
becoming an independent, received the 
enthusiastic backing of Bill Clinton in Crist’s 
failed bid to oust GOP Governor Rick Sco last 
year. 
and Republican Aorney- General Bill McCollum

Chicago Priker family chieftain and Hya Hotels executive 
chairman Thomas Priker (the first cousin of U.S. 
Commerce Secretary Penny Priker),

Epstein’s Gulfstream II-B (N909JE) has, along with his Boeing 
727, been spoed at Paris’s Le Borguet Airport in frequent 
occasions. Epstein’s Sikorsky S-76B helicopter has been seen 
flying between Palm Beach International and Fort Lauderdale 
Executive Airport. Epstein’s Cessna 172-XP has flown to and 
from Double Eagle II Airport outside of Albuquerque, New 
Mexico.

Mark Cernovitch 

Names in JE’S 2005 Black Book
Flavio Briatore, Italian millionaire (circled by Alfredo Rodriguez)
Jean Luc Brunel (circled by Alfredo Rodriguez)
Courtney Love (circled by Alfredo Rodriguez)
Peter Soros, son of Paul Soros (circled by Alfredo Rodriguez)
Ghislaine Maxwell (circled by Alfredo Rodriguez)
Alberto Pinto, Epstein’s late interior designer (circled by Alfredo Rodriguez)
Ehud Barak  (circled by Alfredo Rodriguez)
Alan Dershowitz (circled by Alfredo Rodriguez)
Cindy (Buklarewicz) Lopez, of Karin Models (circled by Alfredo Rodriguez)
Donald Trump (circled by Alfredo Rodriguez)
Larry Visoski, labeled “chief pilot” (circled by Alfredo Rodriguez)
Les Wexner (circled by Alfredo Rodriguez)
Christopher Gaie, also with the “witness” note (circled by Alfredo Rodriguez)
Bruce King and Bill Richardson, former New Mexico governors (circled by Alfredo Rodriguez)
Alec Baldwin
Doug Bands (Bill Clinton’s Aide)
David Blaine
Tony Blair
Mike Bloomberg
Edgar Bronfman Jr
Candace Bushnell
William and Carina Carey
Sophie Dahl
Jeff Davies
Isabel Goldsmith
Barry Josephson
Nancy and Andrew Jarecki
Nick Jarecki
Lal Dalamel
Doug Liman
Carol and Earl Mack
Kevin & Pandora Maxwell
John Mayhew
Todd Meister
Joel Pashcow
Jessica Roth(s)child
Hannah Roth(s)child
Edouard de Rothschild
Evelyn de Rothschild
Simon Sebag-Montefiore
Bobby Shriver
Andrew Solomon, NY Times
Allison & Leonard Stern
Brett Tollman & Family
Blaine & Robert Trump
Ivana & Ivanka Trump
Steve Winn
Andrew Yates (piggy)
Robert Goldberg NYPD
Frederic & Cath Adler
Eva Andersson
Eileen Guggenheim
Walter Isasscson
Sen. George Mitchell
Lesley Wexner, NA Properties
Joe Pagano
Michael Ovitz
David Rockefeller
Warren Spector
Mort Zuckerman
Nick Leese

Dalton yearbook 1975 Peter Branch, Gardner P. Dunnan
Headmaster; Headmaster
Head of High School
Dalton has gone through many changes in the past year. When Mr. Barr left last June, Peter Branch was
called upon to fill his place.
As acting headmaster, Mr. Branch made himself available to the student body and worked hard to improve
student and faculty-administration relations. A more positive and concerned community has been the result.
Although Dr. Dunnan has only been a part of our school for six months, he has already gained the respect
and affection of all. He has continued Mr. Branch’s beneficial policies and has brought us some innovative and
promising ideas of his own.
We welcome Dr. Dunnan to Dalton; we should certainly thrive under his leadership.
Andrew Stifler, Admissions;
College Placement
Georgia Rice,
Executive Assistant to the Headmaster
Janet Greene, Chairwoman:
Behavioral Sciences Department
David Arnold, history;
Assistant to Head of High School Timothy Knox,
Chairman:
English Department
Elizabeth Nigro,
Chairman:
Mathematics Department
Richard A. Grossman,
Chairman:
Science Department
Stanley Rosenberg,
Chairman:
Language Department
Paul Poet,
Chairman: History
Department  Martha Glidden, math
Douglas French, phys. ed.
Ann Benson,
computer services
Milivoj Sekulic, Russian
Edward Nicolosi, math 15 
 Roland Reyes, arts 19
Jeffrey Epstein, math, science Ellen Carey, administrator
Cameron Hendershot, history
Lauralee Tuttle, Latin
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Lesley Groff co-conspirator JE’s NYC based personal 
assistant 2004-7 On August 21, 2007, FBI Special Agents 
E. Nesbitt Kuyrkendall and Jason Richards
served her with a federal grand jury subpoena, she 
called JE who told her not to comply.

E.W. aka Courtney Wild JE victim homeless On January 
10, 2008 and again on May 30, 2008 E.W. received 
letters from the FBI advising her that “[t]his case is 
currently under investigation. This can be a lengthy 
process and we request your continued patience while 
we conduct a thorough investigation.” On June 13 2008 
she hires Brad Edwards to represent her in her suit 
claiming her rights as a victim had been violated by JE’s 
NPA under the Crime Victims’ Rights Act (CVRA). She 
was also abused by Alan Dershowitz. 

 A.H. / Jane Doe 3 (Alexandra Hall) Epstein sent roses 
to her after her high school play also raped her after 
3some with Nadia

Chauntae Davies JE California ‘massage’ girl who 
traveled on the ‘Lolita Express’ with Bill Clinton in 2002. 
Today, Davies is an actress with credits including HBO's 
Enlightened. In 2002 she landed a role that year as a 
"lingerie model" in Exposed, a movie produced by a 
softcore porn company called MRG Entertainment.

Tatiania Kovylinda (Victoria Secret model provided by 
JE to Alan Dershowitz)

Annie Farmer was assaulted by GM and JE at Leslie 
Wexner's

Natalya Malychev Jane Doe 43 from South Africa claimed JE kept 
trafficking after his arrest in 2006 recruited by Malyshev .

Nadia Bjorlin opera singer and Days of Our Lives actress 
whom Epstein met at Interlochen Music School in 
Michigan when she was 13. 

Larry Eugene Morrison (JE’s pilot) deposed October 6 
2009 Dave Rogers (Epstein’s personal pilot) provided 
certain flight logs covering some flights from a much 
broader time frame than Alan Dershowitz from 
1997–2005. | Larry Harrison (Epstein’s personal pilot)

Alberto Pinto (1943–2012) Famous interior designer to 
the elite traveled with VA Roberts on her Prince Andrew 
sex trip. His name circled in JE’s black book

Elisabeth Meynard met Robert Maxwell (then Ivan du 
Maurier, originally Abraham Leib Hoch) in Paris in 
September 1944. He was a handsome, absurdly brave 
sergeant in the British Army, a Jew from the Carpathian 
foothills of Ruthenia (then part of Czechoslovakia) whose 
family had been all but wiped out in the Holocaust. She 
was a well-educated, sheltered Frenchwoman of 
impeccable Huguenot lineage. His widow says in 1995 
What she has to show for her efforts is spectacular ruin; 
debt, dishonor and the potential destruction of two 
sons' careers. She says the financial losses she has 
sustained since her husband's death, including her own 
pension and the auction of her Oxford home and 
personal belongings, weigh on her far less.  I was left 
only with debts, and I can't repay them. If my friends 
hadn't lent me money I would have gone bankrupt 
myself. (For the last two years, she has lived in a 
borrowed apartment in London.) What demons pushed 
him to acquire Macmillan? He didn't need it. Why?” 

Martin Trust IV b 1934 MAST Industries Inc. Co-
Founder (1970, sold to Limited Brands in 1978) Member 
of the Board of Limited Brands (1978-2003) Staples 
(1987-2009) Mr. Trust served in the capacity of cleared 
advisor to the United States Department of Commerce 
with regard to textile trade issues. He also served as the 
President of Staples.com. In 1985, Martin Trust, one of 
the pioneers in the development of "speed sourcing" for 
the American fashion retail sector, began working with 
Sri Lankan textile and apparel companies.  1987 as chief 
of Limited's highly regarded overseas clothes-buying 
wing, sold 200,000 shares or $9.2 million but still held 
$199 million in The Limited stock. In 1986 and 1987 he 
established joint venture partnerships with The Omar 
Group (formerly known as LM Apparels and part of the 
Brandix group) and The Amalean Group. These were the 
first of nearly two dozen joint venture companies in Sri 
Lanka which made the country competitive in the 
garment sector. Partnered with German brassiere maker, 
Triumph International, and Sri Lankan company, MAS 
Holdings, to create a new venture called Bodyline. 1990 
CEO of MAST Industries, 1970-2001 BS Mechanical 
Engineering, Cooper Union (1956) MS Industrial 
Management, MIT. Trustee, Cooper Union (1989-) 
Samtex Inc. Owner and CEO (2003-)
Brandot International, Ltd. Founder and President (2003-
) Limited Brands Special Advisor (2001-03)
Virtusa  Bush-Cheney '04 George W. Bush for President 
Director  Beth Israel Deaconess 2008

Richard E “Dick” Snyder b 1933 (In 1989 JE recruited 
him into Ridell Sports, he put up 500K) He graduated 
from Tufts University in 1955 and served in the United 
States Army, receiving an honorable discharge in 1956. 
He began as a trainee at Doubleday & Co., rising to 
assistant marketing director in 1958. Snyder began 
working at Simon & Schuster in 1960. From 1975 to 
1994, Simon & Schuster went from $40 million to $2 
billion in annual revenue and became the largest book 
publisher in the world. After being abruptly dismissed 
by Viacom president Frank Biondi Jr. in 1994, Snyder 
formed an investment group to acquire control of 
Western Publishing (Golden Books) but it went bankrupt 
in 2001. Snyder is a member of the Council on Foreign 
Relations. Snyder has been married four times and is 
currently married to Terresa Liu Snyder. He has four 
children. His high-profile divorce from second wife Joni 
Evans made headlines in 1990.

Ehud Barak Prime Minister of Israel from 1999-2001. 
According to Alan Dershowitz he “kept a room” at JE’s 
Palm Beach mansion.

John Brockman (JE’s friend) b 1941 is a literary agent 
and author specializing in scientific literature. He 
founded the Edge Foundation, of which JE is also a 
member, an organization aimed to bring together 
people working at the edge of a broad range of 
scientific and technical fields. Host of “The Billionaire’s 
Dinner”.

Marvin Minsky (MIT) & George Church are both 
scientists & JE’s friends. Alan Dershowitz mentions them 
in his deposition in 2015

Naomi Campbell  In 1998, she became engaged to 
Formula One racing head Flavio Briatore; they were 
involved in an on-again-off-again relationship until their 
separation in 2003. Campbell now considers Briatore 
her "mentor". In 2002, she briefly dated Sean Combs; 
they remain friends to this day. She dated businessman 
Badr Jafar in the mid-2000s. In 2008, Campbell began a 
relationship with Russian businessman Vladislav 
Doronin; they separated in 2013 after five years 
together.    She dated Doug Band.

Joe Pagano     Dr. Henry Jarecki      Joel Pashcow      
Todd Meister        Glenn & Eva Dubin (JE supplied girls 
to Glenn) Maya Dubin   Forrest Sawyer   Larry Summers    
Sandy Berger     Adam Perrylang (received girls from JE)   
 James & Sophia & Alexis Stanley        Ivan Robles      
Michael Wolff,  (Epstein confidant and well known 
journalist)       Andres Postrana (former President of 
Colombia)

Martin Andreas Nowak (born April 7, 1965) is the 
Professor of Biology and Mathematics and Director of 
the Program for Evolutionary Dynamics at Harvard 
University.  In 1998 he moved to the IAS at Princeton to 
establish the first program in Theoretical Biology there 
(funded by JE?).In 2003, Nowak was recruited to 
Harvard University as Professor of Mathematics and 
Biology.  He is Director of the Program for Evolutionary 
Dynamics   which was funded with a $30 million pledge 
by Jeffrey Epstein and his foundation, the Jeffrey Epstein 
VI Foundation, a friend of Nowak who had supported his 
work in the past.

Cheng Ching “CC” Wang d 2006 father of Vera Wang 
(early friend of JE) born in Beijing in 1918. His father at 
one time was a high official under Chiang Kaishek, and 
Wang served in the Chinese nationalist army. In 1943, 
Wang arrived in America to study chemical engineering 
at MIT. Wang in 1947 founded the Summit Industrial 
Company. Summit had a wide variety of ventures, 
including a scheme to turn corn oil into kerosene, as well 
as the export of pharmaceuticals, telecommunications 
equipment, and consumer goods. It grew rapidly as 
economies in East Asia picked up steam in the wake of 
the war. Wang became wealthy enough to own a 
showplace on Park Avenue, as well as homes in 
Southampton, Palm Beach, Singapore, Shanghai, and 
Westchester. 

David Copperfield Abigail Sara Koppel Wexner b 1962 graduated magna 
cum laude from Barnard College and received a law 
degree from New York University. She was until recently 
an associate at the New York law firm of Davis Polk & 
Wardwell. She is the daughter of Mr. and Mrs. Yehuda 
Koppel of New York. In the 1950's, her father, who is 
now retired, opened the first ticket office in New York for 
El Al Israel Airlines. Wexner married Abigail on 
December 20, 1993 when she was 31 years old and he 
was 55. Before marriage, she worked as a lawyer. Her 
father is Yehuda Koppel and her mother is Zipora 
Goldman. She has two brothers – Dan and Gil Koppel. 
She finished high school at Dwight School, Manhattan, 
New York. She completed her BA from Barnard College 
and she studied law at New York University.married Les 
Wexner  in1993 Wexner and Abigail have 4 children.

Harry Wexner

David Wexner

Hannah Wexner

Sarah Wexner

Model Alina Pascau has been flashing a massive canary-
yellow diamond engagement ring Ratner recently gave 
her, we're told. Pascau, a Romanian stunner, used to 
date reclusive billionaire Jeffrey Epstein. Epstein, who 
handles Leslie Wexner's fortune, helped land her a gig 
modeling for Wexner's Victoria's Secret brand, wehear, 
and paid for her to live in high style. After they broke up 
she and Ratner dated for a while before his fling with 
Williams. "She's beautiful, but dumb as paint," one pal of 
Pascau told us. "She never washes her hair and she 
always has a cellphone glued to her ear. Without Jeffrey 
she would never have gotten the Victoria's Secret job." 
Pascau, who likes high-profile men, also used to bed 
down with Formula I driver Eddie Irvine. 

C. Gerald “Gerry” Goldsmith – Limited Partner & 
Advisor

Gerald Goldsmith was a principal of and co-venturer 
with Ampton since its inception until 1994. He now 
resides in Palm Beach, Florida and is a limited partner 
and serves actively as an advisor and consultant to the 
firm.

After a career on Wall Street with Allen & Company, 
Wertheim & Co. and A.G. Becker, he was Chairman of 
I.C.D. (New York Stock Exchange) until 1976 and has 
subsequently been an independent investor. He is a 
present or former director of Nine West Group, Inc. 
(NYSE), American Banknote (NYSE), Meditrust (NYSE), 
Innkeepers USA (NYSE), and the closely held Property 
Corp. International and Palm Beach National Bank & 
Trust Company.

Mr. Goldsmith has held numerous other directorships, 
including the Presidency of his family companies, 
Solomon-Goldsmith Cotton and Goldsmith Farms, NYSE 
directorships with the Florida National Bank, U.V. 
Industries, Abacus Funds, and Seven Arts Productions, 
as well as directorships of Royal Bank of Canada 
International and Sterling Trust Bank. He has been a 
director of numerous closely held real estate companies 
including those owning the Taft, Commodore and Drake 
Hotels. He is Chairman of the Good Samaritan/St. Mary’s 
Hospital Foundation in Palm Beach and an Emeritus 
Director of Pace University and has been a member of 
the zoning board and city council of Palm Beach.

Mr. Goldsmith is a graduate of the University of 
Michigan and a graduate of the Harvard Business School 
and a former officer in the United States Air Force.

Nicki Haskell (ex girlfriend) Back in the 80s she was good 
friends with Ivana Trump. Nikki Haskell, an entrepreneur, 
raised in Beverly Hills, was the first to arrive at the April 
26, 1977 opening of Studio 54, which remains the most 
mythologized opening party ever.
Haskell, who had brought the then unknown Donald 
Trump and his new-ish wife, Ivana, banged on the door.

Hillary Clinton might not have been thrilled with the site 
of her Wednesday night fundraiser — next door to hubby 
Bill’s old buddy, Jeffrey Epstein. The event was at the 
home of Cantor Fitzgerald’s Howard Lutnick and closed 
to press.

Guy Fronstin JE’s 1st lawyer who was fired after 
accepting initial offer from AO

Zachary Bechard Priviate Investigator Candor 
INvesttigation Thaddeus Knowles, (T-KNowles) PI who 
harrassed Jane Doe flashing high beams

Jack Goldberger began his career in the Palm Beach 
County Public Defender’s Office In 1981, Mr. 
Goldberger entered into private practice when he 
founded the firm of Atterbury and Goldberger with one 
of his present partners Joseph Atterbury. 

Tama Kudman JLB’s lawyer Bruce Lyons Adriana Ross Muscinska’s criminal lawyer 
paid for by JE

Karen Atkinson IRS CID consulted with Villafaña on JE’s 
NPA                  Acosta, FBI Special Agent E. Nesbitt 
Kuyrkendall, FBI Special Agent Jason Richards, former 
First Assistant U.S. Attorney       Matt Menchel

Andrew C. Lourie is an experienced trial lawyer who 
practices in the areas of government enforcement 
defense, international judgment enforcement and asset 
recovery, and investigations and monitorships.

Lilly Ann Sanchez a former federal prosecutor and a trial 
attorney with over 20 years experience, is a Shareholder 
of The LS Law Firm. Prior to forming The LS Law Firm, 
Ms. Sanchez was Chair of Fowler White Burnett’s White 
Collar Criminal Defense Group. Ms. Sanchez handles the 
full range of white collar offenses. She has significant 
experience in the areas of securities fraud, money 
laundering, antitrust, public corruption and health care 
fraud.

Jeffrey H. Sloman U.S. attorney for the Southern District 
of Florida during JE case. Fought with defense 
(Lefkowitz) over the notification of JE’s victims re JE’s 
NPA. After a 19 ½-year career at the U.S. attorney’s 
office,  Sloman left government in 2010 to do product 
liability work at The Ferraro Law Firm. There, he worked 
on high-profile product liability cases that netted 
multimillion-dollar verdicts, including a $5 million verdict 
against Philip Morris USA Inc. that earned him the Daily 
Business Review’s 2014 award for “most effective 
lawyer,” the release said. joined boutique Miami firm in 
2015 O’Quinn Stumphauzer Sloman PL.

Alice Fisher (born January 1967)  Assistant Attorney 
General, Criminal Division, United States Department of 
Justice during Epstein’s case. Now managing Partner of 
the Washington, D.C. office of Latham & Watkins LLP.
Fisher served as an Assistant Attorney General during 
President George W. Bush's second term. She was 
initially appointed in a recess appointment on August 
31, 2005, to head the Criminal Division in the United 
States Department of Justice. Fisher was confirmed by 
the Senate in 2006 in a 61-35 vote.

Isidro M Garcia represented Jane Doe 2 (Dianyal Nida) 
in 2008/9 Civil Case

Adam Horowitz attorney for Jane Does 2-10 in Rothstein 
case

Jeffrey Herman, former member of Horowitz’s firm 
defended S.G

James Eisenberg (LM attorney that JE paid for) Wifredo A. "Willy" Ferrer (born 1966) is the United 
States Attorney for the Southern District of Florida. He 
was nominated on February 24, 2010 by President 
Barack Obama and confirmed by the Senate on April 22, 
2010. He was sworn in on July 16, 2010 in Miami, 
Florida. As United States Attorney, he is the chief federal 
law enforcement officer for the District.

Scott W. Rothstein (born June 10, 1962) is a disbarred 
lawyer and the former managing shareholder, chairman, 
and chief executive officer of the now-defunct Rothstein 
Rosenfeldt Adler law firm. In 2005 he was accused of 
funding his philanthropy, political contributions, law firm 
salaries, and an extravagant lifestyle with a $1.2 billion 
Ponzi scheme, one of the largest such in history.  On 
December 1, 2009, Rothstein turned himself in to 
authorities and was subsequently arrested on charges 
related to the Racketeer Influenced and Corrupt 
Organizations Act (RICO). (United States v. Scott W. 
Rothstein, No. 9-6033 1-CR-COHN S.D. Fla. Jan. 27, 
2010) He is serving a 50 year sentence in secret as an 
FBI witness. Testifying via videoconferencing in the most 
recent deposition, Rothstein said he believed his Ponzi 
scheme was at risk of being exposed when Gerald 
Brauser and his family demanded back $4.25 million 
they had invested with him. In other testimony given by 
Rothstein, he acknowledged that he allowed a group of 
investors go through files involving sex abuse lawsuits 
against billionaire Jeffrey Epstein. One of Rothstein's law 
partners, Bradley Edwards, had sued Epstein on behalf 
of three underage girls who alleged they had sex with 
him while he was staying at his Palm Beach mansion.

Preston Mighdoll From 1993 to 2012, as Chief of the 
Economic Crime and Crimes Against the Elderly Unit for 
the Office of the State Attorney for the Fifteenth Judicial 
Circuit, in Palm Beach County, Florida, he supervised a 
staff of attorneys prosecuting complex financial cases 
and protected the rights of elderly victims. He returned 
to private practice in 2012, specializing in probate, 
estate and trust litigation Office of the State Attorney for 
the Fifteenth Judicial Circuit, in Palm Beach County, 
Florida, Economic Crime and Crimes Against the Elderly 
Unit, Chief, 1993-2012

Lewex Inc., an investment company owned solely by 
Limited Inc. Chairman Leslie Wexner, failed to reach an 
agreement to sell its majority interest in Omni 
Exploration Inc.

But most of the shares were sold by the Ohio Higher 
Education Trust, the entity Wexner created early 1991 
and funded with 10 million shares of Limited stock, then 
worth about $250 million.

Multi-Group To implement Neva, Maxwell created a 
bunch of
companies, such as Multiart (for producing stolen
technology for the metal industry), Balkan Films (for
providing stolen technology from Hollywood to the
Bulgarian film industry), Stanke Dimitrov (for software
to the pharmaceutical industry), Sophia Insurance
(computers for the office management sector), and
so on. The many companies provided cover for the
Mossad operatives to infiltrate the Eastern Bloc. The
companies eventually would be grouped under
Maxwells Multi-Group (Multigroup) and embraced by
the Russian and Bulgarian mafia.

Mast Industries based in Andover MA. In 1978, Wexner 
took on a big slug of debt to buy Mast Industries, an 
importer and contract manufacturer. Mast, whose 
president and founder is MARTIN TRUST, has interests in 
a dozen factories in Asia and longstanding relationships 
with 190 others around the world.  It also coordinates 
global transport. ''Mast is The Limited's trump card,'' 
says the president of a competing specialty chain. ''It's 
light-years ahead in terms of understanding how to get 
things done in the Far East.’' 

If fabric must be moved from China to Korea, a Mast 
employee is on hand to get the cloth through customs. If 
Columbus is desperate for a shipment of pants, a Mast 
executive in Hong Kong gets them on the next plane 
out; The Limited's merchandise fills an average of three 
United States-bound 747's a week.

 After clearing customs, the goods are transferred to a 
fleet of tractor-trailers, owned by The Limited and 
operated by Walsh Trucking, a New Jersey-based 
company, and rushed to the distribution center in Ohio. 
The journey from the Far East to Columbus has taken six 
days, too many for Wexner. He wants an airfield south of 
Columbus designated an international port of entry, 
which would cut that time in half. In 1990 Mast is the 
design and procurement arm of Limited and is working 
with Sony Corporation of America, of New York, and 
Scientific-Atlanta Inc. of Atlanta on an HDTV system for 
retailing. Mast Industries, the manufacturing division, 
currently produces only about half of The Limited 
divisions' clothing, but it is playing an increasing role in 
getting newly acquired companies off and running.  

JE ordered from Amazon.com on September 4, 2005, 
such books as: SM101: A Realistic Introduction, by Jay 
Wiseman; SlaveCraft: Roadmaps for Erotic Servitude-
Principles, Skills, and Tools, by Guy Baldwin; and 
Training with Miss Abernathy: A Workbook for Erotic 
Slaves and Their Owners, by Christina Abernathy.

Watford Chemical Company, Limited, 22-32 Copperfield 
Road, Bow, London, E.3. Telephone: Advance 2604. 
Telegrams: Watchempro, London. Passenger and goods 
station: Bow, mile. Water facilities: Grand Union Canal 
(Regents Canal). — Estax range of surface active agents 
(fatty acid esters of glycerol, glycols, pentaerythritol, 
etc.), fine chemicals, thickening and suspending agents, 
thioglycollates, wetting agents, anti-oxidants, 
embedding waxes, metal soaps.

Richard Axle (JE was asked out him in deposition) 
During the late 1970s, Axel, along with microbiologist 
Saul J. Silverstein and geneticist Michael H. Wigler, 
discovered a technique of cotransformation, a process 
which allows foreign DNA to be inserted into a host cell 
to produce certain proteins.      Patents, now colloquially 
referred to as the "Axel patents", covering this technique 
were filed for February 1980 and were issued in August 
1983.   As a fundamental process in recombinant DNA 
research as performed at pharmaceutical and biotech 
companies, this patent proved quite lucrative for 
Columbia University, earning it almost $100 million a 
year at one time, and a top spot on the list of top 
universities by licensing revenue.   The Axel patents 
expired in August 2000.

Gerald Maurice Edelman (July 1, 1929 – May 17, 2014) 
(JE was asked out him in deposition) was an American 
biologist who shared the 1972 Nobel Prize in Physiology 
or Medicine for work with Rodney Robert Porter on the 
immune system. After a year at the Johnson Foundation 
for Medical Physics, Edelman became a resident at the 
Massachusetts General Hospital; he then practiced 
medicine in France while serving with US Army Medical 
Corps. In 1957, Edelman joined the Rockefeller Institute 
for Medical Research as a graduate fellow, working in 
the laboratory of Henry Kunkel and receiving a Ph.D. in 
1960. The institute made him the Assistant (later 
Associate) Dean of Graduate Studies; he became a 
professor at the school in 1966. In 1992, he moved to 
California and became a professor of neurobiology at 
The Scripps Research Institute.

Murray Gell-Mann (/ˈmʌri ˈɡɛl ˈmæn/; born September 
15, 1929) is an American physicist who received the 
1969 Nobel Prize in physics for his work on the theory of 
elementary particles. He is the Robert Andrews Millikan 
Professor of Theoretical Physics Emeritus at the 
California Institute of Technology, a Distinguished 
Fellow and co-founder of the Santa Fe Institute, 
Professor in the Physics and Astronomy Department of 
the University of New Mexico, and the Presidential 
Professor of Physics and Medicine at the University of 
Southern California.

Jeff Grondolski (hoffenberg suit) Brice & Karen Gordon
49 Zorro Ranch Rd.
Stanley, NM 87056
(505) 832-6784

Mrs Zara Bailey

Individual’s Addresses: First and final dividend-Zara 
Bailey lately known as Zara Meechan,, previously known 
as Zara Withers and Zara Clews formerly known as Zara 
Parsons; a warehouse operative,who at the date of the 
bankruptcy order12/01/2015, resided at of 108 Etruria 
Vale Road, Etruria, Stoke on Trent ST1 4BN, lately of 85 
Keelings Street, Wolstanton, Newcastle under Lyme ST5 
0DH and formerly of 9 Saunders Road, Milehouse, 
Newcastle under Lyme ST5 9DE. NOTE: the above-
named was discharged from the proceedings and may 
no longer have a connection with the addresses listed.

Birth details: 18 September 1970

Dr. Michio Kaku born January 24, 1947) is an American 
theoretical physicist, futurist, and popularizer of science.

Nick Leese Max M. Fisher (1908-2005)  Born in Pittsburgh, died in 
Detroit The Wall Street Journal identified him as a 
Detroit financier  billionaire, and as a member of the 
Mega Group. Was used as a private Middle East 
diplomat by President Gerald Ford during the 1970s 
and is considered Leslie Wexner’s mentor. His family 
follows in the footsteps of his great Zionist heritage and 
his daughter, Jane Sherman, is an eminently active 
member of the Jewish Agency's Board of Governors, a 
generous donor, and heads the United Israel Appeal 
today.

Mega Group was launched in 1991 by Seagrams Corp. 
director Charles Bronfman and Victoria's Secret owner 
Leslie Wexner.

KOPPEL--Yehuda. The Hillel family notes with sadness 
the passing of Yehuda Koppel of New York City. We are 
forever indebted to proud Zionists like Mr. Koppel who 
believed in, and risked their life for, the creation of the 
State of Israel. The seeds he planted allowed Israel to 
grow and flourish. We extend our deepest sympathies to 
his daughter, Abigail Koppel Wexner, and sonin-law, 
Leslie H. Wexner, and to the entire Koppel family. May 
the marvelous legacy he left for the Jewish people give 
them comfort at this difficult time. Edgar M. Bronfman, 
Lynn Schusterman, Michael Steinhardt, Hillel 
International Board of Governors KOPPEL--Yehuda. 
September 25, 2006 in New York. Mr. Koppel, 89, was 
born in Kalish, Poland to Chaim and Sara Koppel. He left 
Poland at the age of 16 and resettled in Palestine. Mr. 
Koppel joined the British Army and was a member of the 
Jewish Brigade. He fought in WW II in Europe and 
retired from the British Army with the rank of Major. Mr. 
Koppel played an important role in the founding of the 
State of Israel as a leader in the Haganah. In the 1950's, 
he moved to New York where he opened the first 
American office of El Al, Israel's national airline, and 
where he lived until his death. Mr. Koppel was an avid 
reader of history and the classics, fluent in multiple 
languages, and a life master tournament bridge player. 
His love of family gave great meaning and joy to his life. 
He is survived by his wife, Zipora Goldman Koppel; sons 
Dan Koppel and Gil Koppel, daughter Abigail Koppel 
Wexner and son-in-law Leslie H. Wexner; & 
grandchildren Lee Koppel & Harry, Hannah, David, and 
Sarah Wexner. In lieu of flowers, the family requests that 
contributions be made to ''Friends of the Israel Defense 
Forces,'' 350 Fifth Avenue, Suite 2011, New York, New 
York 10118. A private funeral service will be held in 
Israel.

The arrangement is just one reason people envy and 
disapprove of Goga Ashkenazi — along with her money 
and her background.
It was 5ft 10in tall Goga who introduced her friend 
Prince Andrew to another friend, Kazakh oil and banking 
billionaire Timur Kulibayev, son-in-law of the President 
of Kazakhstan.
The back-story is well-known: divorced Andrew had 
failed for several years to sell Sunninghill for the £12 
million asking price and was prepared to take less.
Along comes Timur, the kingpin in Kazakhstan’s energy 
sector, calmly paying over the odds — a whopping £15 
million — for the white elephant. We’ve never been told 
why.

Nicholas Davies, also known as Nick Davies, is a 
journalist and author, formerly foreign editor of the Daily 
Mirror. He was closely associated with Robert Maxwell, 
and was the centre of considerable UK media attention 
in 1991 after he was accused in Seymour Hersh's book 
The Samson Option of involvement in Israeli arms deals 
and of passing the location of Mordechai Vanunu to 
Mossad. In response, Maxwell and Davies sued for libel, 
although Davies did not pursue the case and Mirror 
Group apologised and settled on behalf of Maxwell after 
his death. joined Mirror Group Newspapers in 1961 as a 
foreign correspondent and investigative reporter. He 
served as foreign editor of the Daily Mirror for 14 years  
until he was sacked by Maxwell in 1991  at the age of 52.   
  Davies later went on to publish stories of working with 
Maxwell. Davies was named by Ari Ben-Menashe as his 
business partner in Profits of War, in relation to Iran-
Contra and the sale of PROMIS, the first computer 
spyware. The arrangement was also noted in the book 
Robert Maxwell, Israel's Superspy: The Life and Murder 
of a Media Mogul by Gordon Thomas. Ben-Menashe 
later posted seven documents relating to sales of arms 
by Davies, sometimes signing himself as Davis.    Ben-
Menashe also claimed Davies was a "major player" in 
arms sales to Iran and made more than $1.5 million on 
one deal. He did have a close friendship with Diana, 
Princess of Wales.[citation needed]

From 1982 to 1991, he was married to the Australian 
actress Janet Fielding.y this time he had three children.  
Davies stayed at The Observer for a couple of years 
before becoming chief feature writer of the London 
Daily News (LDN) in 1987. “So I took my partner and my 
two-year-old daughter off to Washington to work as a 
freelance – just because it would be an exciting 
adventure.” When he returned to the UK two years later, 
in 1989, Rusbridger had become features editor of The 
Guardian

But Robert Maxwell’s attempt to launch a new London 
daily failed after just five months, leaving Davies out of 
work.There are some details of his personal life in his 
books The Unknown Maxwell and Death of a Tycoon: An 
Insider's Account of the Rise and Fall of Robert Maxwell. 
In the last few years, he was centrally involved in the 
publication of secret US logs and cables obtained by 
Wikileaks and in exposing the phone-hacking scandal in 
Rupert Murdoch's newspaper empire.


